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Kerimoğlu’nun açıklamasına 
BaKırKöylülerden tepKi 
Bakırköy Belediye Başkanı ve yeni dönem adayı 

CHP’li Bülent Kerimoğlu’nun Özgürlük Meydanı’nda 

düzenlediği adaylık açıklamasına Bakırköy’den ziyade  

Zeytinburnu, Kağıthane, Güngören ve Bahçeliev-

ler’den partililerin yoğun olarak katılması dikkat 

çekti. Adaylık açıklaması sırasında Kerimoğlu’nun 

‘Seçim çalışmalarını Bakırköy’de değil diğer ilçelerde 

yapacağım’ açıklaması tepkilere neden oldu. n 8’DE
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n  Kadıköy Yoğurtçu Parkı yakınında yürürken 
geri geri hareket eden İBB’ye ait hafriyat 
kamyonunun çarpması sonucu hayatını 
kaybeden Şule İdil Dere’nin ailesi, ‘Türkiye ve 
İstanbul Hafriyat Kamyonu Beton Mikseri Can 
Kaybı Raporu’nu hazırlattı. Rapora göre 2018 
yılında İstanbul başta olmak üzere Türkiye’de 
hafriyat kamyonu ve beton mikserlerinin 
karıştığı kazalarda 253 kişi hayatını kaybeder-
ken, 943 kişi de yaralandı.    n SAYFA 4’TE

Çekmeköy Taşde-
len’de uzun yıllar bele-
diye başkanlığı yapan ve 
herkesin sevgisini kaza-
nan Hüseyin Avni Sipahi 
sürpriz bir çıkış yaparak 
Demokrat Parti’den Çek-
meköy Belediye Başkan 
Adayı oldu. Adaylığını 
açıklayan Sipahi, ‘YETER! 
Söz Çekmeköy’ün diyerek 
bu yarışta ‘Ben de varım’ dedi. n 12’DE

GerÇeKler

Darbeli 
Siyasetin 

İflası

Hasan TUFan

saYFa
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TeVazU erdem Ve CesareTle 

Yeni bir dÖnem 
Küçükçekmece Belediye Başkanı ve AK Parti 

Adayı Temel Karadeniz yeni bir döneme hazırlanı-
yor. 2014 yılından bu yana Küçükçekmece’de 5 yılda 
dev proje ve yatırımlara imza atan Temel Karadeniz, 
ustalık dönemine hazırım” diyor. n 2’DE

başlıYor

sarıYer’de 
tapu sevinci..!

Sarıyer Belediye 
Başkan Adayı Salih 
Bayraktar’ın kişisel 
çabaları ve İmar 
Barışı alt yapısını 
hazırlayan teknik 
ekibinin çalışma-
larıyla tapularına 
kavuşan İstinye 
Mahallesi’ndeki 50 
binadan hak sahibi 
22 kişiye tapuları 
verildi.” dedi.

     n 6-7’DE

Kara “Çatalca halkına 
yapılan bir ihanettir!”

CHP Çatalca İlçe Başkanlığı tarafından 
düzenlenen Çatalca Belediye Başkanı Cem 
Kara’nın Adaylık Tanıtım Toplantısı yüksek 
katılım ve coşku ile gerçekleştirildi. n 9’DA

emel Bilenoğlu, 
örgütle buluştu

Adaylığı kesinleşen 
Eyüp Sultan Milli İttifak 
(CHP-İYİ Parti) Adayı Emel 
Bilenoğlu, Çağdaş Erzu-
rum Dernekler Federos-
yonu’nda düzenlenen 
toplantıda Cumhuriyet 
Halk Partisi Eyüp İlçe Örgütü 
ile bir araya geldi. n 11’DE 

deniz Köken’e eyüp Sultan’da yoğun ilgi
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tara-

fından Cumhur İttifakı’nın Eyüpsultan Belediye 
Başkan Adayı olarak gösterilen Deniz Köken, 
ilçe genelinde yediden yetmişe her vatandaşla 
bir araya gelmeye devam ediyor. Vatandaşlardan 
yoğun ilgi gören Köken, ‘Hizmet için çıktığımız 
yolda 31 Mart’ta kadar Eyüp Sultan’da sıkılma-
dık el bırakmayacağız’ dedi. n 10’DA

şişli’de inönü 
ve Keskin el ele 

HAFriYAT KAMYonunun Öldürdüğü ŞulE’nin AilESinin 

HAZırlATTığı rAPor ACı GErçEği GÖZlEr ÖnünE SErdi

Hafriyat kamyonu terörü 
YÜzde 80 arTTı..!

istanbul Büyükşehir Belediyesi’ne (iBB) 
ait hafriyat kamyonunun çarpması so-
nucu 2016 yılında hayatını kaybeden 
üniversite öğrencisi 23 yaşındaki Şule idil 
dere’nin ailesinin mahkemeye sunmak 
üzere hazırlattığı ‘Türkiye ve istanbul Haf-
riyat Kamyonu Beton Mikseri Can Kaybı 
raporu’, cadde ve yollarda insan yaşamını 
tehdit eden acı gerçeği bir kez daha göz-
ler önüne serdi. raporda bu tür araçların 
neden olduğu kazalarda ölenlerin sayısı-
nın bir yılda yüzde 80 arttığı vurgulandı.

HaKan BaHadır: SiyaSetin 
MalZeMeSi inSandır

AK Parti Bah-
çelievler Belediye 
Başkan Adayı 
Hakan Bahadır, 
Güneydoğulu Sivil 
Toplum Kuruluşları 
ve Dernek Başkanla-
rı ile Bahçelievler’de 
bulunan Piramit 
Davet Salonu’nda 
düzenlediği kahval-
tıda buluştu.n 8’DE

AK Parti 
Bahçelievler 

Belediye 
Başkan Adayı 
Hakan Bahadır

KaYbeTTi”
“bU ÜlKe neşesini 
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iyi Parti Küçükçekmece ilçe Başkanlığınca 3 Şubat Pazar 
günü kahvaltı düzenlendi. ilçe teşkilatının hem yerel seçim 
dönemini değerlendirme fırsatını bulduğu hem de ilçe teş-
kilatı için farklı bir aktivite olan kahvaltıya iyi Parti istan-
bul il Başkanı Saltuk Buğra Kavuncu’da katıldı. n 10’dA

“tüm renklerin temsilcisi olacağım, 
eşit hizmet vereceğim”

CHP Sancaktepe Belediye Başkan Adayı Özgen 
Nama, CHP Sancaktepe İlçe Başkanlığı’nda gerçekleş-
tirdiği miting gibi toplantıda, kendisine destek için 
gelen binlerce kişiye  hem birlik ve beraberlik, hem de 
31 Mart akşamı değişim mesajı verdi.n 4’TE

Vize duvarının kalkmasını istiyoruz!
CHP İstanbul Büyükşehir 

Belediye Başkan adayı Ek-
rem İmamoğlu, “Mübadele-
nin 96. Yılı Anma Etkinliği” 
kapsamında mübadiller ile 
bir araya geldi. Gürpınar 
sahilinde toplanan yaklaşık 
500 kişi, denize karanfiller 
bıraktı. İmamoğlu, ‘Lozan 
Mübadilleri Korosu' ile bir-
likte ‘Vardar Ovası’ türküsü-
nü söyledi. n 9’DA

bakırköy’den 

Çoğunluğu partili olan çok 
sayıda Bakırköylünün yeni 
dönemde aday gösterilen CHP’li 

mevcut Başkan 
Bülent Kerimoğ-
lu’nun adaylığı-
na olan itirazları 
üzerine CHP’li 
Akademisyen 
Dr. Mehmet 
Görgülü, sosyal 

medya üzerinden bağımsız 
adaylığını açıkladı. n 5’TE

bağımsız 
aday Çıktı! 

Kurucusu olduğu Ataşehir Belediyesi’ne 31 
Mart’ta gerçekleştirilecek yerel seçimlerde üçün-
cü kez aday olan Milli İttifak (CHP-İYİ Parti) Ada-
yı Battal İlgezdi, miting havasında geçen adaylık 
açıklamasının ardından Ataşehir ve İstanbul 
genelinde yayın yapan basın kuruluşu mensupla-
rıyla bir araya geldi. n 5’TE

ilgezdi; 
ataşehir’i ortak 
akıl ile yönettik, 
yönetmeye 
devam edeceğiz 

efsane başkan 
‘Hüseyin avni sipahi’ 

geri dönüyor

rıza akpolat; Beşiktaş’ı 
sevgi ile yöneteceğiz

n SAYFA 5’TE n SAYFA 5’TE

2018’de 
istanbul’da 

kamyon terörü 

274 can aldı



Küçükçekmece Belediye Başkanı ve AK Parti Adayı Temel 
Karadeniz yeni bir döneme hazırlanıyor. 2014 yılından bu 
yana Küçükçekmece’de 5 yılda dev proje ve yatırımlara imza 
atan Temel Karadeniz, ustalık dönemine hazırım” diyor
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TEVAZU ERDEM VE CESARETLE 
YENi BiR DÖNEM BAŞLIYOR

İstanbul’un en kalabalık nüfuslu ilçe-
lerinden olan Küçükçekmece, yeni yatırımlar 
ve projelerle her geçen gün daha gelişen ve 
değişen bir ilçe olarak dikkat çekiyor. 

Küçükçekmece belediyesi’nin son yıllarda 
gerçekleştirdiği dev yatırımlar ve projelerle 
önemli bir merkez haline geldiğinin altını 
çizen Küçükçekmece belediye başkanı temel 
Karadeniz, ‘’bizler, projelerimizle değişimin 
en önemli parçası olan yüksek yaşam standar-
dının ve kentli yaşamın temelini atıyoruz. bu 
anlamda, her alanda yaşam kalitesini yüksel-
tecek projelerimiz devam ediyor. Özellikle sağ-
lık, eğitim, spor, sosyal belediyecilik, kentsel 
dönüşüm, kültür-sanat ve ulaşım alanındaki 
dev proje ve yatırımlarla Küçükçekmece çok 
daha ileri noktalara ulaşacak’’ diyor.

PROJELERİMİZLE 
 DEĞİŞİMİN
PARÇASI OLDUK

İSTANBUL’UN EN BÜYÜK KAPALI KOMPLEKSİ KÜÇÜKÇEKMECE’DE

KÜÇÜKÇEKMECE’DE ÖNE ÇIKAN PROJELER

Kolay ve ulaşılabilir hizmet anlayışıyla çalışmalarına devam eden Küçükçekmece 
Belediyesi, ilçede 6 adet kapalı pazar yeri projesini birer birer hayata geçiriyor. 
n  Yıllardır pazar esnafının olum-

suz hava koşullarında çektiği 
zorluklara son vermek ve halkın 
daha rahat alışveriş yapabil-
mesini sağlamak amacıyla 
inşasına başlanan kapalı pazar 
yeri projelerinin yapımında 
sona geliniyor. Pazar yeri proje-
leri Küçükçekmece'nin yoğun 
konut dokusunun merkezinde, 
önemli bir ihtiyaca maksimum 
düzeyde cevap verecek. 

HEM PAZAR YERİ HEM ÇOK AMAÇLI TESİS
Küçükçekmece belediye başkanı temel Ka-
radeniz, öncelikli hedeflerinin Küçükçekme-
celiler’in ihtiyaçlarını çözüme kavuşturmak 
olduğunu söyledi. Karadeniz "bu projeyle 
ilçemizin sakinlerine rahatça, iklim koşulla-
rından etkilenmeden alışveriş yapabilecekleri 
mekanlar sunmayı amaçlıyoruz. Fevziçak-

mak, Halkalı ve sultanmurat pazar kompleks-
lerimizi açtık diğerlerinin inşasında da sona 
geldik. Çok yakında hizmete açacağız. Yalnız-
ca bir pazar yeri de değil, çocuk parkı, dinlen-
me alanı ve kapalı otoparkı da bu projelerimiz 
beraberinde vatandaşlarımızın hizmetine 
sunacağız" diye konuştu. 

İŞTE KÜÇÜKÇEKMECE’NİN PRESTİJ PAZAR KOMPLEKSLERİ
FEVZİÇAKMAK MEYDANI

 PAZAR KOMPLEKSİ VE YER ALTI OTOPARKI 
 İstanbul’un En büyük Kapalı Pazar Yeri Fevziçakmak Ma-
hallesi Halkalı Caddesi üzerinde yapılan projenin toplam 
alanı 23 dönüm. İstanbul’un en büyük kapalı pazar yeri olma 
özelliğini taşıyan, 650 tezgâha ev sahipliği yapacak olan 
projenin, kapalı inşaat alanı 62.000 m2.   Yatırımın içinde 
1166 araç kapasiteli otopark da bulunuyor. ayrıca meydan, 
yeşil alanlar, süs havuzları, çocuk oyun parkı, dinlenme, gezi 
ve yürüyüş alanları da proje kapsamında hayata geçirilecek. 
Çok büyük kısmı tamamlanan projede cumartesi günleri 
pazar kurulmaya başlandı. 

l 4200 m2 alana inşa edi-
len soğuksu sosyal tesisleri, 
ailece dingin ve huzurlu bir 
gün geçirmek isteyenlere 
kapılarını açıyor. 80 kişi 
kapalı, 84 kişilik dış mekan 
kapasiteli tesis, uygun fiyat-
larla misafirlerini ağırlıyor. 
adeta bir yaşam komplek-

sini andıran, Karadeniz Evi 
ve modern yapısıyla da göz 
dolduran soğuksu sosyal 
tesisleri tüm İstanbullulara 
ailece keyifli zamanlar geçi-
rebilme fırsatı sunuyor. te-
sislerde, açık otopark, çocuk 
oyun alanı ve amfi tiyatro da 
yer alıyor. 

l Merkez Mahallesi aytaç Mev-
kii’ndeki tuna Caddesi üzerinde 

yapımı devam eden proje yaklaşık 3 
dönümlük bir alanda uygulanıyor. 
Proje içerisinde 2 katlı kapalı pazar 

yeri, kapalı otopark, 20 muayene 
odası bulunan aile sağlığı merkezi, 
belediye hizmet birimi, muhtarlık, 

atölye ve derslikler yer alıyor. Yapım 
çalışmaları Ekim 2015’te başlayan 

proje tamamlanarak pazarcı esnafı-
na ve bölgedeki vatandaşlara hizmet 

vermeye başladı. 

HALKALI PAZAR 
KOMPLEKSİ, AİLE SAĞLIĞI 

MERKEZİ VE YER ALTI 
OTOPARKI

SULTANMURAT MEYDANI 
PAZAR KOMPLEKSİ VE 
YER ALTI OTOPARKI 

Sultanmurat Mahallesi Anadolu So-kak’ta inşası tamamlanan yatırımın kapalı inşaat alanı 15.700 m2 yatırım dahilinde, 500 tezgahlı kapalı pazar yeri, meydan, dinlenme, gezi ve spor alanları, oyun alanları, süs havuzları, kafeler, mescit ve 120 araç kapasiteli yer altı otoparkı bulu-nuyor. Projenin inşaatına Ağustos 2015’de başlandı. 2017 Aralık ayı başında hizmet vermeye başladı. 

Cennet Ma-hallesi Cennet Kültür ve sanat Merkezi arkasında bulunan Küçükçekmece bele-
diyesi ulaşım Hizmetleri Müdür-

lüğü’ne ait alanda yapımı devam 
eden proje yaklaşık 11.600m2’lik 
bir alanda uygulanacaktır. Yatırım 
dahilinde meydan, 450 tezgahlı 
kapalı pazar yeri, sosyal tesis ve  4 katlı 400 araç kapa-siteli kapalı otopark bulunuyor.

CENNET MEYDANI, PAZAR YERİ VE YER ALTI OTOPARKI

tevfikbey Mahallesi'nde Küçükçekmece belediyesi'ne 
ait Yol Yapım amirliği'nin bulunduğu alanda yapılması 
planlanan yatırım, beşir Kemal Caddesi ve Şehit Feride 
sok ak kesişiminde konuşlandırılacak. Kapalı inşaat 
alanı 3055 m2 olacak yatırım; meydan, katlı yer altı 
otoparkı, pazar yeri gibi donatılarla dikkat çekiyor. 

TEVFİKBEY 
MEYDANI PAZAR 
YERİ VE YER 
ALTI OTOPARKI

SOĞUKSU MACERA PARKI
n Cumhuriyet Mahallesi, Aşık Veysel Caddesi üzerinde bulunan 

41 dönümlük Soğuksu Çamlığının yeniden düzenlenmesi,  bu yeşil 

alanımızın daha verimli ve birden fazla aktiviteye hizmet verecek 

şekilde kullanılmasını sağlamak için gerçekleştirdiğimiz rekreasyon 

çalışması ile bu alanda gençlerimiz kaya tırmanışı yapabilecek, skate 

parkta patenleriyle eğlenebilecek, spor aktivitelerini açık alanda 

yemyeşil ağaçların arasında yapabilecektir. Ayrıca proje dahilinde, 

peyzaj düzenlemeleri, piknik alanları, çocuk oyun alanları, kafeterya-

lar, koşu ve yürüyüş parkurları, suni gölet, seyir kulesi bulunacaktır. 

Çalışma dahilinde bulunan tüm ağaçlar numaralandırılarak kayıt altına 

alınmıştır.

SELÇUKLU MACERA PARKI
n Atakent Mahallesi, 1. Etap, Halkalı Yarı Olimpik Yüzme Havuzu 

karşısındaki Eda Camii yanında bulunan  yatırımımızın toplam alanı 

47. 700m2’dir.  Çalışma dahilinde, açık  amfi  tiyatro, tiyatro binası, 

restoran, kafeterya, dinlenme ve fitness alanları, havuz, kaya tırman-

ma alanı, macera parkı ve açık spor sahası bulunmaktadır. Selçuklu 

Macera Parkı, Türkiye’de eğlence, etkinlik ve rekreasyon sektörünün 

ilk ve tek yarışması olarak düzenlenen “Shining Star Awards 2018 

– Eğlence, Etkinlik ve Rekreasyon Ödülleri ” kapsamında en başarılı 

belediye parkı ödülüne layık görüldü.

l Halkalı sosyal tesisleri, 17 dönümlük park 
alanı içinde bulunan atakent Mahallesi 1. etaptaki 
Eda Camii karşısında vatandaşlarımızın hizmetine 
sunulmuştur. 100 kişilik kapasitesi, çocuk oyun 
alanları, piknik alanları, süs havuzları ve seyir 
alanları bulunan tesiste, 24 araçlık otopark da yer 
alıyor. Kaliteli hizmet ve uygun fiyat anlayışıyla 
hizmet veren tesis, doğayla iç içe huzurlu ve güven-
li yapısıyla tüm İstanbulluları bekliyor. 265 metre 
koşu parkuru da yer alan tesiste vatandaşlar, türk 
mutfağının seçkin lezzetlerini bulabilirler.

HALKALI SOSYAL TESİSİ

İKİTELLİ AÇIK SPOR ALANI, PAZAR YERİ VE YERALTI OTOPARKI
l atatürk Mahallesi Hal-

kalı Caddesi üzerinde  bulu-
nan İkitelli spor Kulübü’nün 
bulunduğu alanda yapımı 
planlanan çalışmanın kapalı 
alanı 14.800 m2’dir. Yatı-

rımın içeriğinde; 2 katlı, 
1.487 tezgah kapasiteli 
kapalı pazar yeri, halı saha, 
spor tesisi odaları yeraltı 
otoparkı kafeterya ve çocuk 
oyun alanları bulunacaktır.

SOĞUKSU SOSYAL TESİSLERİ



MiMar Hakan Kıran’ın ‘martı’
formunda tasarladığı ve eski
İstanbul Büyükşehir

Belediyesi Başkanı Kadir Topbaş
döneminde çalışmalarına başlanan
‘Kabataş Meydan Düzenlemesi ve
Transfer Merkezi Projesi’ne 2009
yılında başlandı. Kamuoyunda bilinen
adıyla ‘Martı Projesi’nin deniz kısmı
tamamlanırken, Anıtlar Kurulu yeraltı
kısmıyla ilgili kazıların Müzeler
Müdürlüğü ile birlikte yapılmasını
önerdi. Bunun üzerine, çalışmaların
uzayacağı gerekçesiyle projede revize
yoluna gidildiği belirtilmişti. Yeni
düzenlemede, projeye adını veren ve
‘martı’ formunda tasarlanan iskele
kaldırıldı. Bunun yerine Osmanlı
tarihi ve geleneksel mimariden
esinlenen klasik terminal binaları inşa
edilecek.

METROYLA ENTEGRE  OLA-
CAK
Revize edilen yeni proje kapsamında
ilk etapta şehirlerarası bir adet
terminal binası ve şehir hatları
seferleri için iki iskele hizmet vermeye
başlayacak. 2020’de tamamlanması
planlanan ikinci etapta ise 20 bin
metrekare meydanın altında iki katlı
otopark yapılacak. Yeni transfer

merkezi, vapur, deniz otobüsü ve
motor seferleri, Kabataş – Mahmutbey
Metro hattı, Taksim – Kabataş
Füniküler hattı ve Kabataş – Bağcılar
Tramvay hattı ve otobüs hatları ile
entegre olacak. Proje
tamamlandığında deniz seferleri için
üç adet terminal binası hizmete
girecek. Deniz ulaşımının daha fazla
aksamaması için ilk olarak 700
metrekare büyüklüğünde geçici iskele
binasının konstrüksiyon işleri
tamamlanarak çatısı kapatıldı. Dış
cephe kaplama ve çatı izolasyon işleri
devam eden binanın elektrik ve

mekanik tesisatları bitirildi. 
Yeni iskelenin turnikeleri monte
edilmeye başlandı. Turnikelerin
montajı 15 - 20 Şubat tarihleri
arasında tamamlanmış olacak. 
Şehir Hatları İşletmesi’nin bekleme
alanı olarak ilave bir alanın
gerekliliğini bildirmesi üzerine 1800
metrekarelik sundurma alanının
projeleri de hazırlanıyor. Projelerin
sonuçlanmasının ardından imalata
geçilecek. Bina çevresindeki peyzaj
projeleri hazırlanıp, çevre
düzenlemesine de başlandı.
Gamze ÜNLÜ / Kent Yaşam

Yanarım yanarım da
bir Sarıyer’in mülkiyet
meselesine, bir de bizim
köyün yol meselesine
yanarım.

İkisi birbirinden
oldukça uzak ve farklı
meseleler olmasına karşın özellikle
siyasetçiler tarafından oy avcılığı için
kullanılması nedeniyle benzer yönleri de var.
Ben İstanbul’a gelip, Sarıyer’e yerleştikten
sonra öğrendim bu mülkiyet meselesini.
İnsanları tapu vereceğiz diye avutup,
oylarını alan ancak sonra da sözlerinde
durmayan siyasetçilerin nasıl da duygu
sömürüsü yaptıklarını gördüm, üzüldüm. 

Aslında bu konu yıllar boyunca Türk
Sineması tarafından da işlenmiş, zengin
oğlan, fakir kız hikayeleriyle
gecekonducuların sorunları ele alınmıştı.
Ancak yıllar yılı hep çevrilen bir “film” olarak
ortada kalmıştı. Hala da devam ediyor. 

Heleki şimdi önümüzde yeni bir seçim
var ya, herkesin ağzında bir mülkiyet
meselesi, herkeste tapu verme vaatleri.
Aslında gariban vatandaşın tüm bu
söylenenlere karnı tok da ne yapsın el
mahkum “ya tutarsa” deyip, her vaatte
bulunanın ardından gitmek zorunda kalıyor.
Hayırlısı. İnşallah verilen sözler tutulur da bu
insanların tamamı, elli yıldan beri emek
verip, bekçiliğini yaptığı toprağın tapusunu
alır.

Gelelim bizim köyün yol meselesine.
Çocukluğumdan beri hep söylenirdi. “Bizim
köyden yol geçecek, bahçe bağlar istimlak
edilecek, herkes zengin olacak” diye.
Babam ümitlendi olmadı, ömrü yetmedi,
göremeden gitti. Annem “yaşarken bari bu
sayede iyi bir gün göreyim” dedi, onun da
ömrü yetmedi, göremedi.

Benim kitaplarımdan birinde “yol
parası” adlı öyküyle yer alan bu yol birgün
gerçekten yapılmaya başlandı. Avrupa’dan
gelip, Kapıkule’den ülkemize giren TEM*
Otoyolu, Hatay-Belen’deki bizim köyden
geçecek, Cilvegözü sınır kapısına kadar
uzanacaktı. Ama yirmi yıl kadar önce yol
geldi geldi geldi İskenderun’u geçti, Belen
sınırında durdu. Oradan öteye gitmedi. E-
5’e bağlantı sağlayıp, yapımı durdurdular. 

Tabi insanların ümitleri de bir anda
kırıldı. Oysaki ne planlar yapılmıştı. Kimi ev
alacaktı kimi araba, kimi iş kuracaktı kimi
de yeni bir yaşam.. Ama olmadı. Hala
bekliyorlar. 

Ve her seçim oncesi kapı kapı dolaşan
bazı siyasetçiler, “sizin köyden yol
geçecek” diyerek, insanlardan oy istediler.
Şimdi de istiyorlar. “Nasıl etsek de şu
garibanların duygularını, ümitlerini
sömürsek, oylarını alıp, sonra arkamıza
bakmadan gitsek” diye düşünen çok
aralarında.

Oysa ortada bir gerçek var. İnsanlar
biraz araştırsa, biraz içinde bulunulan ülke
ve dünya gündemini takip etse, bu yolun
şuan oradan geçip geçmeyeceğini ya da
hangi koşullarda ne zaman yapılacağını şıp
diye anlarlar. Tıpkı Sarıyer’deki mülkiyet
meselesi gibi..

Ama insanoğlu mantığını bir kenara
bırakıp, duygularıyla hareket etmeye
başlayınca gözü bazen gerçekleri
göremiyor Bu yüzden de yanılıyor,
kandırılıyor, sömürülüyor.. 

Yazık oluyor..

Kaza, Maltepe'de dün saat 17.00
sıralarında meydana geldi.
İddiaya göre, Pendik-Kadıköy

hattında çalışan Ali Varol (35) yolcu
minibüsüyle güzergah dışındaki bir
yola girdi. Hızlı olduğu öne sürürülen
minibüs ara yoldan çıkarken, karşıdan
karşıya geçemeye çalışan Ayten Demir'e
(47) çarptı. Çarpmanın etkisiyle ağır
yaralı kadına çevredekiler koşarak
yardım etmeye çalışırarak polis ve
sağlık ekiplerine haber verdiler. . Kaza
anı bir işyerinin güvenlik kamerasına
saniye saniye yansıdı. Çevredekiler
minibüslerin yoğun traği atlatmak için
güzergah dışına çıktığını söyledi.

HAYATİ TEHLİKESİ
DEVAM EDİYOR

Sağlık ekipleri olay yerine gelerek
Ayten Demir'e ilk müdahalesinİ yaptı.
Ardından ambulansla Fatih Sultan
Mehmet Eğitim ve Araştırma
Hastanesine kaldırıldı. Hastaneye
kaldıran Ayten Demir'in durumu ağır
olduğu ve hayati tehlikesinin devam
ettiği öğrenildi.

MİNİBÜS SÜRÜCÜSÜ
GÖZALTINA ALINDI

Olay yerine gelen trak polisi kaza
yerinde incelemeler de bulunurken
minibüs sürücüsü Ali Varol kaza ilgili
ifadesi alınması için Küçükyalı Polis
Merkezi Amirliğine götürüldü. Olay
yerindeki minibüs çekici yardımıyla en
yakın polis otoparkına çekildi.

YOLCU KAPMAK İÇİN
YARIŞ HALİNDELER

Kazayı gören İlhan Şöhret, "Minibüs

kendi yolunda değil. Ara yoldan geliyor.
Sırf yarış yapmak için ya da birbirlerini
geçmek için gelen minibüs yukarıdan
gelen kadın normal yaya yolunda
ilerlerken bir anda kadının önüne
çıkıyor. Hızlıca kadına vuruyor. Kadının
durumu hakkında henüz bir şey
bilmiyoruz. Burada mutlaka kaza
oluyor. Minibüs güzergahı olmamasına
rağmen uyarlarımızı yapmamıza
rağmen ısrarla minibüs sürücüleri bize
tepki gösteriyor. Burada ne polisinin bir
önlemi var ne de belediyenin hiç
kimsenin bir önlemi yok" diyer ek
sitem etti.

TRAFİKTEN KAÇMAK
İÇİN GÜZERGAH DIŞINA
ÇIKIYORLAR 

Olayı gören bir başka kişi ise, "Bizim
mahallemizde bu olaylar sürekli
yaşanıyor. Hafta da birkaç kez oluyor.
Bu sokak minibüs yolu olmadığı halde

minibüsler güzergahı bırakıp trakten
kaçmak için sokağı kullanıyorlar. Bu
dört yol acemisi de ve bilen kişilerde
hızlı geliyor. Önlem alınmasını
istiyoruz. Çok hızlı gidiyorlar minibüs
sürücüleri, resmen yarışı andırıyor.
Zaten minibüsçüler yolcu kapmak için
yarış halindeler sürekli" diye konuştu.

TRAFİK POLİSİ
MİNİBÜSLERE YÖNELİK
DENETİM YAPTI

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Trak
Denetleme Şube Müdürlüğü'ne bağlı
ekipleri Pendik-Kadıköy hattı minibüs
sürücülere yönelik denetim yaptı.
Denetimlerde takılan minibüs
sürücülerine ehliyet ve ruhsat
kontrolleri yapılırken alkol metre ile
alkol kontrollü yaptı. Bazı minibüsler
güzergah dışını kullandığı ve eksik
evrakları bulunduğu için cezai işlem
uygulandı.

İstanbul’da ‘Kabataş Meydan Düzenlemesi ve Transfer Merkezi Projesi’
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) tarafından revize edildi. Buna göre
projede martı formunda tasarlanan iskele kaldırıldı. Yerine ise Osmanlı
tarihi ve geleneksel mimariden esinlenen klasik terminal binaları inşa
edilecek. Trafiğin yeraltına alınmasından da vazgeçildi.

İstanbul Maltepe’de güzergah dışına çıkan minibüs
sürücüsü yolda karşıdan karşıya geçmeye çalışan
kadına çarptı. Kaza sonucunda ağır yaralanan kadı-
nın yardımına çevredeki vatandaşlar yetişti.

Sarıyer’in
mülkiyet,
bizim köyün
yol meselesi..!

GÜZERGAH DIŞINA ÇIKTI.
DEHŞET SAÇTI!!!

Bakan 
Açıkladı! 
30 İlaç daha
geri ödeme
kapsamında

Aile Çalışma Ve Sosyal
Hizmetler Bakanı Zehra
Zümrüt Selçuk, kalp

epilepsi, KOAH gibi bazı
hastalıklarda kullanılan 30
ilacın daha geri ödeme
kapsamına alındığını açıkladı.

Selçuk yazılı açıklamasında,
Aile, Çalışma ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı olarak
Tıbbi ve Ekonomik
Değerlendirme Komisyonunda
alınan kararlara göre 30 ilacın,
bedeli ödenecek ilaçlar listesine
dahil edildiğini belirtti.

Eşdeğer bu ilaçlar sayesinde
sigortalıların tedavilerinde
alternatier ve erişim kolaylığı
sağlandığını vurgulayan Selçuk,
açıklamasında "Geri ödeme
listesine eklediğimiz ilaçlar,
antibakteriyel ilaçlar, kalp
rahatsızlıklarında kullanılan
ilaçlar, vitamin destek grupları,
KOAH, epilepsi, analjezik,
antitrombotik, demir ilaçları ve
solunum yolu hastalıkları
tedavisinde kullanılan
ilaçlardan oluşmaktadır."
ifadesine yer verdi.

Selçuk, eklenen 30 ilacın
mevcut durumda eşdeğeri
bulunduğunu, bu ilaçların geri
ödeme listesine ilave
edilmesiyle kullanıldıkları
tedaviler için alternatier ve
erişim kolaylığı sağlandığını
kaydetti.Bakan Selçuk, bu 30
ilaçla birlikte bedeli ödenen
yurt içi ilaç sayısının 8 bin
547'ye yükseldiğini bildirdi.

Gamze ÜNLÜ
KENT YAŞAM 

Sarıyer Sosyal Güvenlik
Kurumu (SGK) tarafından,
sigorta prim borçlarının
yapılandırılmasıyla ilgili
taksitlerini zamanında
ödemedikleri için
yapılandırmaları
bozulanların 28 Şubat 2019’a
kadar ödeme yapmaları
halinde haklarının devam
edeceğini bildirildi.

Sarıyer SGK Müdürü
Gamze Pak, geciktirilen
prim borçlarıyla ilgili 7143

Sayılı Kanuna göre SGK’ya olan
sigorta borçlarını yapılandırmak
için müracaat ettiği halde peşin
ödeme veya borç taksitlerini
süresinde ödemeyen ve bu
nedenle yapılandırmaları
bozulanlara 28 Şubat’a kadar
ödeme yapmaları halinde
yapılandırma haklarının devam
edeceğini hatırlattı.

Tuncay DAĞLI-Kent Yaşam

Sarıyer 
SGK’dan 
yapılandırmayla
ilgili önemli 
hatırlatma..!

Esenyurt'ta iş makinesi doğal
gaz borusunu patlattı

İstanbul Esenyurt'ta iş makinesinin doğal gaz borusunu patlatması
sonucu panik yaşandı. Esenyurt'ta İSKİ'nin yaptığı çalışmalar
sırasında iş makinesi doğal gaz
borusunu patlattı. Borudan
büyük bir gürültüyle boşalan gaz
paniğe neden oldu. Olay yerine
itfaiye ve İGDAŞ ekipleri sevk
edildi. Mahallede güvenlik önlemi
alınırken İGDAŞ'ın çalışmaları
devam ediyor.

Kabataş’a MARTI 
Konmayacak!
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KadıKöy 
yoğurtçu Parkı 
yakınında yürürken 
geri geri hareket 
eden İBB’ye ait haf-
riyat kamyonunun 
çarpması sonucu ha-
yatını kaybeden Şule 
İdil dere’nin ailesi, 
‘Türkiye ve İstanbul 
Hafriyat Kamyonu 
Beton Mikseri Can 
Kaybı Raporu’nu ha-
zırlattı. Rapora göre 
2018 yılında İstanbul 
başta olmak üzere 
Türkiye’de hafriyat kamyo-
nu ve beton mikserlerinin 
karıştığı kazalarda 253 kişi 
hayatını kaybederken, 943 
kişi de yaralandı. 
İSTANBUL’DA 22 KİŞİNİN 
ÖLÜMÜNE NEDEN OLDU

Üniversite öğrencisi Şule 
İdil dere’nin ölümüyle bir 
kez daha dikkatlerin üzerinde 
toplandığı hafriyat ve beton 
mikseri kazalarını içeren 
rapora göre son bir yılda bu 
araçların karıştığı kazalar 
sonucu İstanbul’da 22 kişi 
hayatını kaybetti. 

alınan karara göre İstan-
bul’da hafriyat kamyonları 
ile beton mikserlerinin sabah 
saat 06.00 ile 10:00, akşam 
ise saat 16:00 ile 22:00 ara-
sında trafiğe çıkması yasak. 
ancak kent içinde kalan in-

şaatlar nedeniyle günün her 
saatinde 15 milyon insanın 
yaşadığı dev kentin cadde ve 
yollarında hafriyat kamyon-
ları ile beton mikserleri adeta 
cirit atıyor.Bu arada trafik 
kanununa göre taşınan haf-
riyatın yola dökülüp, kazaya 
neden olmaması için üzerinin 
branda ile kapatılması gere-
kirken, bu işle zaman kay-
betmek istemeyen sürücüler 
kapatma işlemini ihmal edi-
yor.  ayrıca sefer başına ücret 
ödenerek çalıştırılmasınında 
kazaların artmasında büyük 
rol oynadığı belirtiliyor. 
ÖLÜMLERDE BİR YILDA YÜZDE 
80 ARTIŞ OLDU

Şule İdil dere’nin ailesi-
nin hazırlattığı rapora göre, 
2018’de Türkiye’de hafriyat 
kamyonu ve beton mikserleri-

nin karıştığı kazalarda 
meydana gelen can 
kaybında 2017’ye göre 
yüzde 80 artış oldu. 
Bu tür kazalarda 2017 
yılında 141 kişinin 
hayatını kaybettiği, 
faaliyetine ve trafik-
teki seyrine kamu 
denetiminde izin veri-
len hafriyat kamyonu 
ve beton mikseri ile 
yaşanan kazalarda ise 
253 kişinin öldüğü 
belirtildi. ayrıca 2018 

yılında kamu kurumlarının 
yürüttüğü çalışmalarda ve 
kamu araçları ile de 274 kişi 
hayatını kaybettiği vurgulan-
dı. Raporda; "Kamu yönetimi, 
kamunun temel ihtiyaçlarını 
can ve mal güvenliğini koru-
yarak sağlamak zorundadır. 
örneğin, kentsel dönüşüm bir 
gereksinimse, bu gereksinimi 
karşılamaya dönük örgütlen-
meyi sağlamak devletin görevi-
dir. Bu görevin amacı 'Sağlıklı 
ve dengeli çevrede yaşama 
hakkı'nı var etmek olduğu gibi, 
bu amaca ulaşmak için faaliyet 
gösterirken 'yaşam hakkı'nı 
gözetmek zorunluluğudur" 
şeklinde ifadeler yer alırken, 
kamu kurumlarına ait araçların 
karıştığı kazalarda ölümlerin 
gizlendiği de belirtildi. 

n Gamze ÜNLÜ / 
Kent yaşam 

n Raporun sonuç ve 
öneriler bölümünde şu 
ifadeler yer aldı:

"Genel Ceza yasası’nın 
yanında şehir suçlarını 
(Kent Suçu) ve kovuştur-
ma esaslarını belirleyen 
yasa çıkarılmalıdır.

"Kamu görevlileri-
nin ceza kovuşturması 
(yargılanabilmesi) için 
izin sistemi kaldırılma-
lıdır. Herkes gibi onların 
da sorumluluklarının 
bulunduğu olayda aklan-
ması da ceza alması da 
bağımsız yargı önünde 
olmalıdır.

"yasaların zorunlu 
kıldığı can güvenliği 
tedbirlerini almayan, 
alınması sağlanamayan, 
denetlenemeyen, açık 
arazi için tasarlanmış 
hafriyat kamyonu vb. ağır 
tonajlı araçlar şehirden 
çekilmelidir.

"Kentsel dönüşüm 
adı altında gerçekleşen 
kuralsız-denetimsiz bina 
yenileme çalışmalarında 
kullanılan ve 40-50 tonla 
şehir içinde seyreden 
ağır tonajlı bu araçlar tek 
çözüm yolu değildir. Şehir 
trafiğine uygun boyutta 
ikame araç çözümü haya-
ta geçirilmelidir. Kamu 
yönetimlerinin kamunun 
denetimine açık olması, 

hesap veren bir idarenin 
oluşturulması, 'istenme-
yen sonuçlar' için sorum-
luluk alması anayasa’da 
belirtilen sağlıklı, den-
geli bir çevrede yaşama 
hakkının varlığından 
söz edebilmenin olmazsa 
olmazıdır. Kamu yöne-
ticilerinin yetkilerini 
can güvenliği ve kamu 
hizmeti için kullandığı, 
yasa dışılığı, kuralsızlığı 
görmezden gelmediği 
koşullarda hem can gü-
venliğinin sağlanacağına 
hem etkin ve kaliteli 
kamu hizmetinin verile-
bileceğine inanıyoruz."

öte yandan İstanbul 
Havalimanı’nın inşaatı 
sırasında gerçekleştirilen 
hafriyat çalışmaları sı-
rasında binlerce kamyon 
taşıma içinde kullanıl-
mış ve yoğun bir trafik 
sorunu yaşanmıştı. Şuan 
ise halen pist çalışmaları 
devam eden Sabiha Gök-
çen Havalimanı’nda aynı 
şekilde hafriyat işi sürdü-
rülmekte olup, sorumsuz 
bazı sürücüler tarafından 
üstü acık kamyonlarla 
taşınan hafriyat yola 
dökülüp, tehlikle yaratır-
ken, süratli ve kuralsız 
şerit değiştirme nede-
niyle de sık sık kazalar 
yaşanmakta.

Hafriyat kamyonunun öldürdüğü Şule’nin ailesinin 

Hazırlattığı rapor acı gerçeği gözler önüne serdi

Hafriyat kamyonu terörü 
YÜZDE 80 ARTTI..!
istanbul Büyükşehir Belediyesi’ne (iBB) ait hafriyat kamyonunun çarpması sonucu 
2016 yılında hayatını kaybeden üniversite öğrencisi 23 yaşındaki Şule idil dere’nin 
ailesininmahkemeye sunmak üzere hazırlattığı ‘türkiye ve istanbul Hafriyat kam-
yonu Beton mikseri can kaybı raporu’, cadde ve yollardainsan yaşamını tehdit eden 
acı gerçeği bir kez daha gözler önüne serdi. raporda bu tür araçların neden olduğu 
kazalarda ölenlerin sayısının bir yılda yüzde 80 arttığı vurgulandı.

"Kamu görevlileri de yargılanmalı"
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BeLedİye başkan adaylığını 
kutlamaya gelenlerin salona sığ-
mayıp sokağa taşması nedeniyle 
konuşmasını CHP Sancaktepe İlçe 
binasının balkonundan yapan 
özgen Nama, CHP Sancaktepe İlçe 
Başkanvekili Muharrem aydın, Ka-
dın Kolları Başkanı yıldız Ulucan, 
İyİ Parti Sancaktepe İlçe Başkanı 
İbrahim özkan ve CHP’nin diğer 
belediye başkan adaylarıyla birlikte 
halkı selamladı.
“TÜRKİYE’YE ÖRNEK 
BELEDİYE OLALIM”

Genç, dinamik ve kararlı tav-
rıyla halkın sevgisini ve desteğini 

kazanan özgen Nama yaptığı ko-
nuşmada, “Tüm renkleri bir arada 
tutmanın temsilcisi olacağım, eşit 
hizmet vereceğim. Rüşvete, yolsuz-
luğa, ayrımcılığa izin vermeyece-
ğim” dedi.

Konuşması sık sık alkışlarla 
desteklenen CHP Belediye Başkan 
adayı özgen Nama şunları söyledi:

“Bugün burada yalnızca 
CHP’liler yok, düşünceleri, siyasi 
eğilimleri farklı olsa da dostça, 
kardeşçe, yaşanabilir bir Sancak-
tepe yaratmak isteyen herkes var. 
Ben 31 Mart akşamı bu coşkuyu, 
bu birlikteliği belediye yönetimine 
taşımak istiyorum. Çünkü belediye 

demek, bütün kimlikleri ve düşün-
celeri kucaklamak, el ele birlikte 
ortak bir kent kültürü yaratmak 
demektir. Kutuplaştırmalardan, 
ayrıştırmalardan bıktık usandık. 
Gelin el ele verelim, kardeşliğin, 
barışın, demokrasinin ve katılım-
cı, demokratik yerel yönetimin 
bir örneğini Sancaktepe’de hayata 
geçirelim, bütün Türkiye’ye örnek 
olalım.
“RÜŞVETE, YOLSUZLUĞA, 
AYRIMCILIĞA İZİN 
VERMEYECEĞİM”

26 yıldır kesintisiz olarak so-
kakta, sandıkta, ilçe yönetiminde, 

belediye meclisinde ve milletve-
kili adaylığında görev aldım. Hep 
demokrasiden ve özgürlükten yana 
oldum. yan yana yaşamayı ve de-
mokrasiyi savundum. Bundan sonra 
da bunları savunacağımdan kimse-
nin kuşkusu olmasın. Hemşericilik 
yapmayacağım, tüm renkleri bir 
arada tutmanın temsilcisi olacağım, 
eşit hizmet vereceğim. Rüşvete, yol-
suzluğa, ayrımcılığa izin vermeyece-
ğim. Sancaktepe’de sosyal belediye-
ciliğin, halkçı, kamucu ve toplumcu 
belediyeciliğin temsilcisi olacağım. 
Sizlere layık olacağım, kimseyi hayal 
kırıklığına uğratmayacağım.”

n Tuncay daĞLı-Kent yaşam

“Tüm renklerin 
temsilcisi 
olacağım, eşit 
hizmet 
vereceğim”
cHp sancaktepe Belediye Başkan adayı 
özgen nama, cHp sancaktepe ilçe Başkan-
lığı’nda gerçekleştirdiği miting gibi toplan-
tıda, kendisine destek için gelen binlerce 
kişiye  hem birlik ve beraberlik, hem de 31 
mart akşamı değişim mesajı verdi. 

cHp sancaktepe Belediye Başkan adayı özgen nama binlerce sancaktepeliye böyle seslendi..

Özgen Nama
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Birkaç ay once “Kendimiz Yetiştire-
lim” başlıklı bir yazı yazmıştım. Yazılarım 
beni korkunç motive eder. Umarım size de 
faydam dokunur. Bir iki üç derken bir sürü 
insana ulaşır sesimiz de; pazarda satılan 
sebzeler, üzerlerindeki korkunç fiyat eti-
ketlerinden kurtulur. Olmaz demeyin. Bir 
kişi potansiyeliyle neler yapamaz!

Toprağın tohumla buluşacağı günlere 
nihayet geldik. Önce tohumlarımızı fide 
yapacağız. Fideleri de büyütüp ürünlerini 
alacağız. Bitki yetiştirmekten hiç anlama-
yan ben, izlediğim videolarla neredeyse 
uzman oldum. Hep imkanların kıtlığından 
söz ederiz ya; aslında öyle olmadığını yine 
bu videolarda gördüm. Abartmıyorum. 
Adamın biri sak-
sılarda yetiştirdiği 
yeşilliği demet yapıp 
sattığını söylüyor. 
Hem de balkonda… 
Satmak ayrı bir ma-
cera. Benim hedefim 
kendime yetebilmek.

Geçtiğimiz hafta 
sonlarından birinde 
Mısır Çarşısı’nın he-
men yan tarafındaki 
tohum-fide satan 
dükkanları gezdim. Sez-
gilerimle güvendiğim bir satıcı 
da karar kılarak, dükkanından çeşitli 
tohumlar aldım. Belki yüzde yüz doğal 
değil tohumlarım, orasını bilemem ama 
ben yetiştirirken hiç ilaç kullanmayacağım. 
Bu bile bir kazanç günümüzde. 

Ne aldığımı sabırsızlıkla duymak 
istediğinizi hissediyorum. Çeridoma-
tes,brokoli,havuç,kılbiber,pembedoma-
tes,bezelye,çarliston,patlıcan,roka, yeşil 
soğan,dereotu,maydonoz, kıvırcık . Gördü-
ğünüz gibi iddialıyım. Fide yetiştirmeyi 
becerebilirsem ürünlerimi toplarım diyo-
rum. Belki patlıcan olmaz ama maydonoz 
garanti olur. Hele bir başlayayım, karşı-
laştığım olumsuzlukların da çözümünü 
araştırarak işimde ehlileşebilirim. Yoluna 
girebilmek önemli olan. 

Özel gününüzde bir saksı adaçayı 
hediye almanız size ne hissettirir bilmem 
ama ben mutlu olurum. Yetiştirdiklerimi 
etrafımda tanıdığım, mutlu edebileceğim 
kişilerle paylaşma planım var. Bir gün 
karşınıza bir saksı maydonozla dikilirsem 
şaşırmayın. 

Kendi yetiştirdiğimiz domatesten ya-
pacağımız salatanın lezzetimi desem, işler 
iyi giderse doğal salçanın şifasımı desem, 
ne dersem diyeyim hepsi ayrı bir heyecan, 
hepsi ayrı bir keyif.

Üşenmekle, ertelemekle, ötelemekle 
olmaz. Haydi iş başına…

Üretime Başlıyorum

Tülay 
DİRLİK

ETKİ

UlU Önder Mustafa Kemal 
Atatürk’ün mirası olan Cum-
huriyet Halk Partisi’nin üyesi 
olmaktan büyük şeref ve onur 
duyduğunu belirterek, son dö-
nemlerde parti içinde üzüntü ve-
rici olayların yaşandığına dikkat 
çekerek, adaylığını açıklayan Dr. 
Mehmet Görgülü sosyal medya 
üzerinden yaptığı açıklamada, şu 
ifadelere yer verdi;

“31 Mart 2019 tarihinde 
yapılacak olan yerel seçimlerde 
Bakırköy Belediye Başkanlığı 
için aday adayı olan değerli parti 
üyelerimizden kimin aday olaca-
ğına dair ne örgütte ön seçim, ne 
de kentimizde eğilim yoklaması 
yapılmıştır. Kaldı ki yerel seçim-
ler zamanında yapılacağından, 
ön seçim veya eğilim yoklaması 
yapmak için de yeterli zaman 
vardı. Buna rağmen kimin aday 
olacağına Genel Merkez karar ver-
miştir. Bu durumu kabullenmek 
mümkün değildir. Bu davranış, 
Bakırköy halkının yanı sıra 
parti örgütünün de, kimin aday 
olacağına karar verme yeteneğine 
sahip olmadıkları algısına yol 
açmıştır.  Böyle bir davranış, nite-
likli insanların yaşadığı kentimi-
zin sosyal, kültürel ve entelektüel 
dokusuna uygun düşmemiştir. 
Bakırköylü seçmenlerimizde de 
yoğun bir tepki ve kırgınlık vardır 

ve seçime gitmeyeceğini beyan 
edenlerin sayısı her geçen gün 
artmaktadır. Bu durum başka 
partilerin seçimi kazanma olası-
lığını arttırmaktadır. Geçmiş üç 
dönemde de kentimizde, örgütün 
veya halkın karar verdiği değil, 
genel merkezin karar verdiği 
adayları seçmek zorunda bıra-
kıldık. Ya bizim atadıklarımızı 
seçersiniz ya da başka partiler 
seçimi kazanır tehdidiyle, Bakır-
köylü seçmenimizin çaresizlik 
ve korku ortamında oy vermeleri 
dayatılmıştır. Eğer eğilim yokla-
ması veya ön seçim ile aday belir-
lemesi yapılmış olsaydı, bizlere 
düşen görev de, kim olursa olsun 
bu yolla belirlenen adayımızın 
belediye başkanı olması için var 

gücümüzle çalışmak olacaktı. 
Parti üyeliğim sırasında siyasi 
herhangi bir beklentim hiçbir 
zaman olmadı. Ancak Genel 
Merkezin bu davranışı karşısında 
suskun kalmanın da doğru olma-
yacağını düşündüğümden dolayı, 
sahip olduğum bilgi birikimleri-
mi kullanarak, Bakırköylülerle 
beraber, daha yaşanabilir bir 
Bakırköy yaratmak, sadece ulusal 
değil, uluslararası tanınırlığını 
da arttırmak için bağımsız aday 
olmaya karar verdim. İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanlı-
ğı için oylarımız elbette Sayın 
Ekrem İmamoğlu’na olacaktır. 
Son söz değerli seçmenlerimizin-
dir. Saygılarımla”n Selvi Sarıtaç / 
Mahmut Erdinç / Kent Yaşam

Bakırköy’den Bağımsız Aday Çıktı! 
Çoğunluğu partili olan çok sayıda Bakırköylünün yeni dönemde aday gösterilen CHP’li mevcut Başkan Bülent Kerimoğlu’nun 

adaylığına olan itirazları üzerine CHP’li Akademisyen Dr. Mehmet Görgülü, sosyal medya üzerinden bağımsız adaylığını açıkladı. 

Adaylığı üçüncü kez kesinleştik-
ten sonra ilk olarak CHP Ataşehir 
İlçe Başkanlığı’na giden Ataşehir 
Kurucu Belediye Başkanı Battal il-
gezdi’yiAtaşehirliler ve partililerden 
oluşan yoğun bir kalabalık karşıladı. 
İlçeye geldiği seçim otobüsü üzerin-
den Ataşehirlilere seslenen İlgezdi, 
‘Dün olduğu gibi bugün de Ataşe-
hir’imizi birlik, beraberlik ve sevgi 
ile yönetmeye, ortak aklı hakim 
kılmaya devam edeceğiz’ dedi. 
‘İsmail Bey’e söyleyin dersine iyi 
çalışsın’

Çalışmalarını aralıksız sürdüren 
Milli İttifak Adayı Battal İlgezdi, 
daha sonra yerel basın mensuplarıy-
la bir araya gelerek seçim sürecinde 
yapacağı çalışmalarını anlattı. 
Yaklaşık bir saat süren toplantıda 
ilk soru en yakın rakibi olan Ak Parti 
Ataşehir Belediye Başkanı İsmail 
Erdem’in  Ataşehir’de yatay mima-
riye geçilmesi gerektiği İlgezdi’ye 
hatırlatıldı. Bunun üzerine söz alan 
İlgezdi: “Karşımda belediye başkan-
lığı yapmamış biri olsa söylenecek 
çok şey var. İnsanlar işini yaparken 
doğru ve ahlaklı yapmalıdır. Sürekli 

söylüyorum ilçe belediyelerinin çatı 
dahi yapma yetkisi yok.  Ataşehir’de 
yapılan binaların %70’i İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi’nin onayın-
dan geçiyor. Diğer %30’luk kısım 
ise TOKİ’ye ait, ama adam arsası-
nın nerede olduğunu bile bilmiyor. 
Bizim hiçbir yetkimiz yok. Öyle bir 
sistem var ki; Büyükşehir hem planı 
yapıyor hem de ruhsatı veriyor. 
İlçe belediyelerinin yapılan bina ve 
imarlar üzerinde bir yetkisi yok. İs-
mail Bey’in (Erdem) söylediği abesle 
iştigaldir. Ona söyleyin dersine biraz 
daha iyi çalışsın. Bu söylediğinin 
altını doldursun’ diye konuştu. 
‘Yüzde 60 ile kazanacağım’

İlgezdiAtaşehir Belediye Baş-
kanlığına adaylığını koyan rakip-
leri için; “Bütün adaylar seçimi 
kazanmak için çıkıyor. Ancak ben 
kendime çok güvenen bir belediye 
başkanıyım. Ben sokağı iyi tanırım.  
Sokaktan bugünlere tırnaklarımla 
kazıya kazıya geldim. Sokak siyase-
tini çok iyi bilirim. Bu seçimi yüzde 
60 oy oranıyla kazanacağım” ifade-
lerini kullandı.

n Kent Yaşam

İlgezdi; Ataşehir’i 
ortak akıl ile 

yönettik, yönetmeye 
devam edeceğiz 

Kurucusu olduğu Ataşehir Belediyesi’ne 31 Mart’ta gerçekleş-
tirilecek yerel seçimlerde üçüncü kez aday olan Milli İttifak 

(CHP-İyi Parti) Adayı Battal İlgezdi, miting havasında geçen 
adaylık açıklamasının ardından Ataşehir ve İstanbul genelinde 

yayın yapan basın kuruluşu mensuplarıyla bir araya geldi.

1961 Gaziantep doğumlu olan Akade-

misyen Dr. Mehmet Görgülü,Cerrahpaşa 

Tıp Fakültesi başta olmak üzere, İktisat, 

kamu yönetimi, sosyoloji, adalet ve 

psikoloji bölümlerinde 7 ayrı üniversite-

den mezun olmuş, halen hukuk fakültesi 

ve felsefe olmak üzere iki ayrı üniversite 

de öğrenci olarak eğitim hayatına devam 

ediyor 
Başhekim ve uzman olarak çeşitli 

hastanelerde görev alan Görgülü, eğitim 

görevlisi olarak da çalışma hayatını sür-

dürürken, ülkemizde ilk Antik DNA Ar-Ge 

birimini kuran kişi olarak da kayıtlarda 

yer alıyor. Aynı zamanda Görgülü Natio-

nalGeographic tarafından dünya genelin-

de yürütülen Genographic projesinde de 

yer alarak ülkemizi temsil etti. Ülkemizin 

çeşitli yerlerinde Adli Antropolog olarak 

halen çalışmalarına devam eden Görgü-

lü, iyi derecede İngilizce, Almanca, orta 

derecede de Fransızca biliyor. 

Dr. Mehmet Görgülü

Kimdir?

CUMHUrİYET Halk Partisi Beşik-
taş İlçe Başkanlığı’nı ziyaret ederek 31 
Mart’ta gerçekleşecek yerel seçimlere 
yönelik çalışmalarına start veren 
CHP Beşiktaş Belediye Başkan Adayı 
rıza Akpolat’ı ilçe başkanlığı önünde 
yüzlerce partili ve vatandaş karşıla-
dı. İlçe Başkanlığı önünde toplanan 
partililer ve vatandaşlara yönelik ilk 
sözü alan CHP Beşiktaş İlçe Başkanı 
Burak Tanış, ‘CHP Beşiktaş Belediye 
Başkan Adayı  rızaAkpolat’a başarılar 
dileyerek, ‘Beşiktaş çağdaş mede-
niyetler kenti, İstanbul’u da dünya 
kenti yapmak için çıktığımız bu yolda 
Başkan adayımızla beraber elimizden 
gelen hizmeti sonuna kadar vereceğiz. 
Kendisine başarılar diliyoruz’ dedi. 

CHP İstanbul Milletvekilleri Gökan 
Zeybek, Sezgin Tanrıkulu, belediye 
meclis üyeleri, muhtarlar, STK tem-
silcileri ile yüzlerce partili ve vatan-
daşın katıldığı adaylık toplantısında 
partililere ve Beşiktaşlılara seslenen 
Akpolat, ‘Şimdi şiir gibi bir Beşiktaş, 
şiir gibi bir İstanbul yaratma zamanı-
dır’ diye başladığı konuşmasını şöyle 
sürdürdü; 
‘HALKıN İKTİDARı İÇİN YoLA ÇıKTıK’

Konuşmama başlamadan önce 

Cumhuriyetimiz 
aydınlık yüzü, 
değerli büyüğümüz 
Muammer Aksoy’u 
anıyor ve şu an 
tutuklu bulunduğu 
cezaevinde ölüm 
orucuna başlayan 
yol arkadaşımız Eren 
Erdem’i selamlıyo-
rum. Bugüne kadar 
demokrasi müca-
delesinde hayatına 
kaybeden ve tutsak 
olan tüm yol arkadaş-
larımı saygıyla, sev-
giyle anıyorum. 
Aday adaylığına 
başvurumuzu 
yaptığımız gün ‘Beşiştaş’a daha iyi bir 
hayat getireceğiz’ dedik. Şiir gibi bir 
Beşiktaş şiir gibi bir İstanbul yarat-
mak için hep birlikte mücadele etme 
zamanıdır. Örgütün içerisinden, 
gençlik kolları başkanlığı, ilçe yöneti-
ciliği, ilçe başkanlığı, il yöneticiliği ve 
il sekreterliği yapmış bir yol arkada-
şınızım. Bizler örgütümüzle beraber, 
halkımıza olan inancımızla beraber 
demokrasinin üstünlüğüne olan 
inancımızla bir yola çıkıyoruz. Bu 

yol yorucu olacak, meşakatli 
olacak. Ama bu yol halkın iktidarının 
kurulduğu bir yol olacak.
‘AşıK oLDuğuMuz BEşİKTAş’ı HEp 
BERABER YÜCELTECEğİz’

Ben sadece seçimi kazanmaya 
değil, sizin gönlünüzü kazanmaya 
talibim. Çünkü bizim durduğumuz 
yer Cumhuriyet, bizim durduğumuz 
yer bilim, bizim durduğumuz yer 
adalet, bizim durduğumuz yer kardeş-
lik, bizim durduğumuz yer Mustafa 
Kemal’in emanetleri, bizim durdu-

ğumuz yer Beşiktaş halkımızın 
gönlüdür. Çünkü sevginin olma-
dığı yerde başarı olmaz. Sevginin 
hakim olmadığı yerde aşk olmaz. 
Aşkın olmadığı yerde de yaşan-
maz. Aşık olduğumuz Beşiktaş’ı 
hep birlikte yüceltmeye var mı-
sınız? Bu aşkı yolunda benimle 
birlikte omuz omuza hizmet 
etmek için var mısınız? Yeni 
nesil belediyecilik anlayışımızla 
özlenen Beşiktaş’ı inşa etmeye 
var mısınız? Siz varsanız ben 
de sizlerle bu yolda yoldaşlık 
etmeye varım. 
AKpoLAT, ATATÜRK’E söz 
vERDİ

Konuşmasının ardından partililer-
le  Mustafa Kemal Atatürk’e hitaben 
kaleme aldığı  ‘Ey büyük atam, Beşik-
taş’ta İstanbul’da ve Türkiye’de bulun-
duğum her yerde,O çakmak gözlerinle 
gülümseyen yüzünü yere düşürmemek 
için, Hizmetine talip olduğumuz Beşik-
taş’ın her karış toprağını, Gözlerin gibi 
ışıl ışıl aydınlatacağıma söz veriyorum’ 
şeklindeki andı okuyan Akpolat, daha 
sonra Beşiktaş Çarşı ile Ihlamurdere’de-
ki esnaflarla selamlaştı. 

  n FİDAN UĞUr-KENT YAŞAM 

Rıza Akpolat; Beşiktaş’ı sevgi ile yöneteceğiz
Cumhuriyet Halk Partisi Beşiktaş Belediye Başkan adaylığı kesinleşen Rıza Akpolat, CHP Beşiktaş İlçe Başkanlı-
ğı’na gelerek seçim çalışmalarına start verdi. Beşiktaş’ı ‘Sevgi ile yöneteceğiz’ diyen Akpolat, ‘Bizim yönetimimiz-
de Beşiktaş’ın her sokağında, mahallesinde ve semtinde Beşiktaşlıların emeği ve sözü olacak’ dedi 

CHP Şişli Belediye Başkan adayı Mu-
ammer Keskin, Belediye Başkanı Hayri 
İnönü’yü ziyaret etti. Ziyarete CHP İstanbul 
milletvekili Aykut Erdoğdu ve CHP Şişli ilçe 
başkanı Veli Çellik ve birçok partili katıldı. 
Belediye Başkanlığı önünde yapılan basın 
açıklamasında ilk olarak Belediye Başka-
nı Hayri İnönü konuşma yaptı. İnönü, 
Muammer Keskin’in aday gösterilmesin-
den memnuniyet duyduğunu belirterek, 
“Muammer Keskin’in sosyal belediyecilik 
anlayışını aynen devam ettireceğine inanı-
yorum” dedi.

Hayri İnönü’den sonra konuşma yapan 
Muammer Keskin, “Cemil Candaş’tan 
teslim aldığımız bayrağı en başarılı şekilde 
taşıyacağız” dedi. Keskin konuşmasına, 
“Bu kent rantından yararlanan bir avuç 
azınlığa Hayri İnönü’nün başlattığı temiz 
toplum, temiz siyaseti, ondan aldığım 
bayrak ile ve onun önerileri ile de yolculuğa 
devam edeceğiz” şeklinde devam etti. Mu-
ammer Keskin, bu ziyaretin bir başlangıç 
olmadığını esas başlangıcın Şişli halkı ile 
9 Şubat cumartesi günü Şişli Meydanında 
yapılacak toplantı ile olacağını duyurdu. 

n  FİDAN UĞUr-KENT YAŞAM

şişli’de İnönü 
ve Keskin el ele 
Hayri İnönü’yü ziyaret eden Şişli 
Belediye Başkan Adayı Muammer 
Keskin, “Teslim aldığımız bayrağı 
ileriye taşıyacağız" dedi
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İmar Barışı’ndan yararlanan hak sahibi 22 kişi tapusuna kavuştu..
Sivas Vadi Dernekleri Federasyonu Başkanı Tülay Taştan AK Parti Sarıyer İlçe Başkanlığı’nı ziyaret ederek destek verdi

Sarıyer İstinye Mahallesi 
388 ada 44 parselde yaklaşık 30 
yıldır çözülemeyen mülkiyet 
sorunlarına İBB Sarıyer İmar Ba-
rışı Ofisi’ne başvurduktan sonra 
çözüm bulan 22 hak sahibi daha 
tapularına kavuştu. İBB Sarıyer 
Kültür Merkezi’nde gerçekleşti-
rilen tapu dağıtım törenine hak 
sahipleri ve yakınlarının yanı 
sıra, aK Parti Sarıyer Belediye 
Başkan adayı Salih Bayraktar, 
aK Parti Sarıyer İlçe Başkanı 
Hüseyin Cevahiroğlu, İmar Ba-
rışı Sarıyer Koordinatörü Saim 
Kadıoğlu ile davetliler katıldı.
“30 YILLIK SORUNU SALİH 
BAYRAKTAR ÇÖZDÜ”

Törende hak sahipleri adına 
bir konuşma yapan yavuz De-
mirci, 50’yi aşkın binadaki 200 

dairede ikamet eden yaklaşık 
1000 kişiyi ilgilendiren proble-
min çözümü için 30 yılı aşkın 
süredir mücadele ettiklerini 
anlattı. Sarıyer Belediyesi’ne 
defalarca müracaat etmeleri-
ne rağmen bir sonuç alama-
dıklarını kaydeden Demirci, 
şunları söyledi: “İmar Barışı 
Kanunu’nun çıkması üzerine 
İmar Barışı Ofisi’ne başvurduk. 
ancak tapumuz olmadığı ve bi-
nalarımızın bulunduğu parselin 
başkası üzerine kayıtlı olması 
nedeniyle yasadan yararlana-
mayacağımızı öğrendik. Bunun 
üzerine İmar Barışı yasasını 
projelendirerek ankara’ya götü-
ren Salih Bayraktar ile görüştük 
ve akabinde teknik ekibiyle 
toplantılar yaptık. Salih Baş-
kan, Salih abimiz söz verdi ve 

sözünde durdu. Sonucunda 
Salih abinin binalarımızın bu-
lunduğu arsanın tapu sahibi ile 
tapu takas formülü bulunarak 
tapularımıza kavuştuk. Salih 
Bayraktar’a çabaları için çok 
teşekkür ediyoruz” dedi.
“CHP ÜYESİYİM AMA 
YANIMIZDA OLANIN YANINDA 
OLURUZ”

Törende tapusuna kavuşan 
ve söz alan mahalle sakinlerin-
den Sülübey Ulucan’ın “Ben 
Cumhuriyet Halk Partisi üye-
siydim. ancak Sarıyer Belediye 
Başkan adayı Salih Bayraktar’a 
teşekkür ediyorum ve yanı-
mızda olanın biz de yanında 
oluruz”  şeklindeki sözleri dik-
kat çekti.  aK Parti Sarıyer İlçe 
Başkanı Hüseyin Cevahiroğlu 

da 5 senedir Salih Bayraktar’la 
birlikte çalıştıklarını belirte-
rek, “Başkanımız ve yanında 
ona destek veren kardeşleri-
miz, hükümetimiz, Büyük 
Şehir Belediyesi hep birlikte 
çalıştığı için güzel çözümleri 
gördük” dedi.

Sarıyer’de tapu sevinci..!

Sarıyer Belediye Başkan Adayı Salih Bayraktar’ın kişisel çabaları 
ve İmar Barışı alt yapısını hazırlayan teknik ekibinin çalışmalarıyla 
tapularına kavuşan İstinye Mahallesi’ndeki 50 binadan hak sahibi 
22 kişiye tapuları verildi. Törende bir hak sahibi “CHPliyim ama 
yanımızda olanların yanındayız” ifadelerini kullandı.

İstinye Mahallesi’nde gerçekleştirilen tapu takas işlemi hakkında bilgi veren Sarıyer İmar Barışı Koordinatörü Saim Kadıoğlu da İstinye Mahallesi 388 ada 44 parselde binaları bulunan ancak tapuları başka parselde olan vatandaşların İmar Barışı’ndan faydalanma talebi üzerine tapu takas işlemi gerçekleştirilmişti. Bu bölgede daha önce 1 etap olarak  50 adet tapuyu hak sahiplerine dağıttık. Bugün 2. etap tapuları olan 22 adet tapu-yu hak sahiplerine verdik. İşlemleri devam eden 3. etap 15 adet tapular ise yaklaşık 2 hafta sonra hak sahiplerine dağıtılacaktır” dedi.  Tören tapuların sahiplerine verilmesiyle sona erdi.

1000 KİŞİ HUZURLA 
UYUYACAK

Ak Parti Sarıyer Belediye Başkan Adayı Salih Bayraktar da tören-

de yaptığı konuşmada mülkiyet meselesinin Sarıyerlilerin en önemli 

problemi olduğunu, 4 yıl üzerinde çalıştıkları İmar Barışı Yasası’yla bu 

problemin kalıcı olarak çözümüne imkan tanıdıklarını ifade etti. 

Konuşmasın-
da 2009 seçimleri öncesi vatandaşa 

dağıtılan, dönemin CHP İBB Başkan 

Adayı Kemal Kılıçdaroğlu ve döne-

min Sarıyer Belediyesi Başkan Adayı 

Şükrü Genç’in imzalarının bulunduğu 

ve üzerinde “üç ay sonra tapularınızı 

vereceğiz” yazan bir mektubu da 

gösteren Bayraktar, “Mülkiyet soru-

nunu kullanıp, vatandaşların duygu-

larıyla oynayarak siyaset yapılmasına 

İmar Barışı Yasası ile son verdik” 

ifadelerini kullandı.

“MİLLETİN DUYGULARIYLA 

OYNANMAMALI”

Milliyetçi Hareket Partisi Sarıyer İlçe Teşkilatı’yla birlikte AK Parti’nin yeni ilçe başkanı Hüseyin Cevahiroğlu’na “hayırlı olsun” ziyaretinde 
bulunan MHP Sarıyer İlçe Başkanı Ünsal Bilgiç, 31 Mart’a kadar sahada Sarıyer’in geleceği ve Salih Bayraktar için var güçleriyle 
çalışacaklarını kaydetti. Bilgiç, “Salih Bayraktar Sarıyer’e değer katacak. Sarıyer’in modern bir kent olma zamanı geldi” dedi.

Bilgiç: Salih başkan için sahada olacağız..!
MHP’li yöneticiler AK Parti Sarıyer Teşkilatını ziyaret etti

MİllİyeTçİ Hareket Parti-
si (MHP) Sarıyer İlçe Başkanı 
Ünsal Bilgiç, aK Parti Sarıyer 
Belediye Başkan adayı Salih 
Bayraktar ve aK Parti Sarıyer 
İlçe Başkanı Hüseyin Cevahi-
roğlu ile aK Parti Sarıyer İlçe 
Başkanlığı’nda bir araya geldi. 
BİLGİÇ: SAHADA OLACAĞIZ

MHP İlçe Başkanı Ünsal 
Bilgiç, toplantıda yaptığı ko-
nuşmada 31 Mart’ta yapılacak 
seçimlerin Salih Bayraktar’ın 
zaferiyle sonuçlanması için tüm 
teşkilatlarıyla birlikte sahada 
destek olacaklarını kaydetti. 
Ülkemizin ve Sarıyer’in men-
faatlerinin söz konusu olduğu 
bir ortamda adayın hangi 
partiden 
olduğunun 
bir önemi 
olmadığını 
kaydeden 
Bilgiç, 
“Cumhur 
ittifakı, Cum-
hurbaşkanlığı 
Hükümet 
sistemiyle 
birlikte daha 
güçlü bir Türki-
ye için bir araya 
geldi. Hep 
birlikte yeni 
sistemle birlikte 
ülkemizin daha 
güçlenmesini, 
bürokratik en-
gellerin ortadan 
kalkmasını, milletimize daha 
faydalı hizmetler sunulmasını 
arzu ediyoruz”  dedi.
BAYRAKTAR: VİZYONSUZ 
BAŞKANLIK OLMAZ

Cumhur İttifakı tarafından 
desteklenen aK Parti Sarıyer 
Belediye Başkan adayı Salih 
Bayraktar da bugün Sarıyer’in 
en önemli probleminin huzur 
endişesi olduğunu kaydetti. 
Terörle bağlantılı, uyuşturucu 
çeteleriyle içli dışlı grupların 

belediye imkanlarını kullana-
rak Sarıyer’in geleceğini ipotek 
altına aldığını, çocuklarımızın 
geleceğinin tehlike altında oldu-
ğunu ifade eden Bayraktar, “en 
önemli sorunlarımızın başında 
huzur endişesi geliyor. Böyle 
giderse Sarıyer’in tamamına mu-
sallat olacak bir anlayışla karşı 
karşıyayız. Bu tablo karşısında 
“istemediğiniz hiç bir şey yap-
mayacağız” diyerek ortaya proje 
dahi koyamayan ve belediyecilik 
yapmaya çalışan bir zihniyet var. 

çocuklarımız için, genç-
lerimiz için Sarıyer için 
hiçbir vizyonu olmayan 
bir bakış söz konusu” 
diye konuştu.
CEVAHİROĞLU: 
SEÇMEN SARIYER 
İÇİN BİRLEŞTİ

aK Parti Sarıyer 
İlçe Başkanı Hüse-
yin Cevahiroğlu da 
ziyaretleri nedeniy-
le Bilgiç ve yöneti-

mine teşekkür etti. Türkiye’nin 
bir milli birlik ve beraberlik 
ruhunu yakaladığını, bu ruhu 
Sarıyer’de de sürdüreceklerini 
belirten Cevahiroğlu, “Sarı-
yer’de Salih başkanımız sadece 
aK Partili ve MHPli seçmeni-
miz değil, CHP ve diğer partili 
seçmenlerimizden de ilgi, alaka 
ve rağbet görüyor. Bu seçimin 
Sarıyer’in geleceğini doğrudan 
etkileyecek bir fırsat seçimi 
olduğunu biliyorlar. Biz ‘duygu-
sal değil aklımızla mantığımızla 
hareket edeceğiz’ diyorlar. Biz 
de her zaman “Sarıyer’e hizmet 
edecek insana oy verin” diyoruz. 

SİvaS vadi Dernekleri Fe-
derasyonu Başkanı Tülay Taş-
tan ve heyeti, aK Parti Sarıyer 
ilçe başkanlığı’na atanan Hü-
seyin Cevahiroğlu’na hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu. 
Sivas ilçe ve köylerini temsil 
eden 17 dernek adına gerçek-
leştirilen ziyarete aK Parti 
Sarıyer Belediye Başkan adayı 
Salih Bayraktar ev sahipliği 
yaparken, aK Parti Sarıyer 
Belediye Meclis Üyesi Hüseyin 
Coşkun da yer aldı.. 
SARIYER BAKRAKTAR’I 
İSTİYOR 

Samimi bir yaklaşımla 
karşılanan Sivas vadi Federas-
yonu Başkanı Tülay Taş-
tan, “artık Sarıyer aK Parti 
yönetimi istiyor. Doğduğum 
büyüdüğüm Hisarüstü de 
bunu istiyor. Niye Hisarüstü 
diyorum? çünkü Hisarüstü’n-

de doğduğum, büyüdüğüm 
için. ve bu bildiğiniz gibi Hi-
sarüstü’nün kanayan yarası 
mülkiyet meselesiydi. Tüm 
Sarıyer’de ve Hisarüstü’nde 
bu meseleden dolayı bir adım 
ileri  gidemedik. yerimizde 
saydık. Sizlere annemin de 
çok selamı var. Bonunla braz 
önce görüştüm. ‘İnşallah du-
alarım onlarla’ dedi. Özellikle 
imar barışından dolayı Salih 
Başkanımıza çok dua ediyor” 
dedi.
“GERÇEKLERİ HALININ 
ALTINDA SÜPÜREMEYİZ”

Salih Bayraktar ise Sa-
rıyer’e yaptıkları hizmetle 
verdikleri emeğin algı operas-
yonlarıyla üstünün örtülmek 
istediğini belirterek, “yaşa-
dıklarımız ortada. çocukla-
rımızın geleceği söz konu-
su. Bunlara hepimiz şahit 

oluyoruz. Gerçekleri halının 
altına süpüremeyiz. Öncelikle 
büyük fotoğrafa bakmamız 
lazım. Ona kilitlenmemiz 
lazım. eğer o büyük fotoğrafa 
bakmayıp küçük hesapları, 
başka şeyleri konuştuğumuz 
zaman hedef şaşıyor. Sarı-
yer’de yaşayan ve aynı şehirde 
yaşayarak Sarıyerlilik ortak 
paydasında buluşan tüm 
Sarıyerli hemşehrilerimi-
zin huzurlu geleceğini hep 
birlikte inşa edeceğiz. Sarıyer 
değişime inandı. Binlerce in-
san proje ve fikirle Sarıyer’in 
geleceğine katkıda bulunuyor. 
Burada bir başarı hikayesini 
hep birlikte yazacağız. Bu bir 
ekip işi herkes işin içine dahil 
edilirse burada netice alırız 
hedefe ulaşırız. Tüm Sarıyer-
lileri bu başarının altına imza 
atmaya davet ediyorum” diye 
konuştu.

“Salih Bayraktar’a 
dua ediyoruz..!”

Bünyesinde bulunan 17 derneğin temsilcilerinden oluşan bir heyetle 
AK Parti Sarıyer İlçe Başkanlığı’nı ziyaret eden Sivas Vadi Dernekleri 
Federasyonu Başkanı Tülay Taştan, “İmar Barışı nedeniyle Salih 
Bayraktar’a dua ediyoruz. Sarıyer artık kanayan yaralarını çözen 
başkan istiyor” dedi. Salih Bayraktar ise, “Sarıyer değişime inandı. 
Binlerce insan proje ve fikirle Sarıyer’in geleceğine katkıda bulunuyor. 
Burada bir başarı hikayesini hep birlikte yazacağız” diye konuştu.

Sarıyer’e yaptırılması dü-
şünülen stadyum projesiyle ilgili 
bilgileri sosyal medya üzerinden 
kamuoyu ile paylaşan Salih 
Bayraktar, takımın Sakaryaspor 
ile yaptığı maçı izlemek için 
geldiği stadyumda da Sarıyer 
taraftarıının yoğun ilgisiyle 
karşılaştı. Karşılaş-
mayı taraftarla 
birlikte izle-
yen aK Par-
ti Sarıyer 
Belediye 
Başkan 
adayı 
Salih Bay-
raktar, “Sa-
rıyer’i Süper 
lig’e şimdiden 
hazırlıyoruz” dedi.
MEVCUT STADLA AYNI YERDE 
OLACAK

Sarıyer Belediye Başkan adayı 
Salih Bayraktar’ın sosyal medya 
hesabından paylaşılan 10 bin 
kişilik stadyum projesinin yusuf 
Ziya Öniş Stadı’nın bulunduğu 
alana yapılması planlanıyor. 
9 bin 377 kişi kapasiteli yeni 
stadyum 150 kişilik restoranı, 20 
locası, 750 metrekarelik sosyal 

tesisleri, antrenman ve alt yapı 
tesisleri ile modern bir stadyum 
özelliği taşıyor. 
400 ARAÇLIK 
OTOPARKI DA VAR

Paylaşılan proje videosunda 
“Sabrımızla çalışkanlığımızla 

hakettik. yönetimi-
mizle, oyuncu-

larımızla, 
hocamızla 

tabi ki 
tarafta-
rımızla 
hakettik. 
Sarı-

yer eski 
gücüne, 

eski günleri-
ne kavuşacak. Bu 

güzel günleri yeni stadımızla 
taçlandıracağız. yeni stadımızla 
daha çok şampiyonluklar kut-
layacağız.” mesajı verildi. yeni 
stadyum 400 araçlık otopark, 
Sarıyer Spor Kulübüne gelir 
kazandıracak büfeler, taraftar 
mağazası gibi pek çok imkanı da 
barındıracak. Sarıyer, PTT 1. lige 
çıkmayı başarıp, ardından İstan-
bul’un Süperlig’teki 5. takımı 
olma hedefine odaklanacak.

AK Parti Sarıyer Belediye Başkan Adayının ilk vaadi futbolseverlere oldu

Stadyum vaadi Sarıyer 
taraftarını mutlu etti..!

Tuncay 
DAĞLI

HAZIRLAYAN

SARIYER SPOR KULÜBÜ 
MÜZESİ  DE OLACAK

Geçmişinde pek çok başarılara imza atan, Tür-kiye’de genç takımı kuran ilk kulüp olarak, onlarca futbolcuyu büyük kulüp-lere transfer eden Sarıyer, Türk futbolunun tarlası olarak anılıyordu. Sarıyer Sercan Görgülü, Cemil Turan, Cem Pamiroğlu, rıdvan Dilmen, erdoğan arıca, Tarık Hodziç, Smail Spaliç, Selçuk yula, erdal Keser, yaşar Duran, Sinan engin, Metin Mert, rıfkı Soysal, Sead Celebic, İsma-il Kartal, Mahmut Koca-bal, aykut Kocabal, Hayri Ülgen, Saffet Sancaklı ve Mustafa yücedağ gibi pek çok futbolcu ile önem-
li başarılara imza attı. yeni stadyumda Sarıyer Spor Kulübü müzesinin yapılması ve başarılarının gelecek nesillere aktarıl-ması da planlanıyor.

AK Parti Sarıyer Belediye Başkan Adayı Salih Bayraktar, 31 Mart yerel se-
çimleri öncesi ilk vaadini futbolseverlere yaptı ve Sarıyer’e 9 bin 377 kişilik 
stadyum yaptıracağını söyledi. Salih Bayraktar’ın stadyum vaadi, bu sezon 
elde ettiği başarıyla şampiyonluğa koşan Sarıyer taraftarını mutlu etti

İBB Sarıyer Kültür Mer-
kezi’nde gerçekleştirilen 
programa Doğu Türkistan 
Maarif Derneği başta olmak 
üzere Sarıyer’deki Sivil 
Toplum Kuruluşları’nın 
temsilcileri ile aK Parti 
Belediye Başkan adayı Salih 
Bayraktar, aK Parti Sarıyer 
İlçe Başkanı Hüseyin Ce-
vahiroğlu, BBP Sarıyer İlçe 
Başkanı Hüseyin Koç, yrP 
Sarıyer İlçe Başkanı İsmet 
Temel ve çok sayıda davetli 
katıldı. Gecede bir sunum 
yapan Doğu Türkistan Maa-
rif Derneği Başkanı Hidayet 
Oğuzhan, Doğu Türkistan-
lılara yönelik asimilasyon 
politikalarının dini ve 
kültürel izleri yok etmeye 
odaklandığını söyledi. Siya-
si partilerin temsilcileri de 
toplumun Doğu Türkistan 

için daha fazla hassasiyet 
göstermesini istedi.
“DÜNYA BEŞTEN 
BÜYÜKTÜR DEMEYE DEVAM 
EDECEĞİZ”

aK Parti Sarıyer İlçe Baş-
kanı Hüseyin Cevahiroğlu 
ise Cumhurbaşkanı recep 
Tayyip erdoğan’ın BM’nin 
güç kullanımı konusunda 
karar verici mekanizma-
sını oluşturan 5 ülkenin 

zulümlere kayıtsız kalması 
sebebiyle vurguladığı “Dün-
ya 5’ten büyüktür” ifadesi-
ne dikkat çekti ve bu tavrı 
sürdüreceklerini kaydetti. 
 “DİLİMİZE SAHİP ÇIKALIM”

aK Parti Sarıyer Belediye 
Başkan adayı Salih Bay-
raktar da konuşmasında 
asimilasyon politikaları-
na iş ilişkileri sebebiyle 
pek çok kez gittiği Güney 
Kore’yi örnek gösterdi. Bay-
raktar, “Siyasete girmeden 
önce işim gereği Güney 
Kore’ye çok gittim, geldim. 
asimilasyon sadece zorla 
olmuyor, gönüllü de oluyor, 
orada bunu gördüm.  çok 
dikkatli olmalıyız. Dinimi-
ze, dilimize, kültürümüze 
kendi evimizden mahalle-
mizden başlayarak sahip 
çıkmalıyız” dedi.

Bayraktar, ‘Doğu Türkistan’la Dayanışma Gecesi’nde’ 
kültürel asimilasyona dikkat çekti

“Dinimize, dilimize, 
kültürümüze sahip çıkmalıyız..!” 

Doğu Türkistan’daki asimilasyon politikaları hakkında kamuoyunu bilgilendirme amacıyla 
Sarıyer’deki çeşitli sivil toplum kuruluşlarınca düzenlenen Doğu Türkistan’la Dayanışma 

Gecesi’nde konuşan AK Parti Sarıyer İlçe Başkanı Hüseyin Cevahiroğlu “Dünyadaki insanlık dışı 
uygulamalara karşı ‘Dünya beşten büyüktür’ demeye devam edeceğiz” dedi. Sarıyer Belediye 

Başkan Adayı Salih Bayraktar da kültürel asimilasyona dikkat çekip “Dinimize, dilimize, 
kültürümüze kendi evimizden mahallemizden başlayarak sahip çıkmalıyız” diye konuştu.

BayraKTar’ıN ziyareti 
sırasında renkli görüntüler ve 
ilginç diyaloglar yaşandı. aK 
Parti Sarıyer Belediye Meclis 
Grubu Başkanı Nurettin çelik 
ile CHP Sarıyer İlçe Başkanı 
Sevim yalınkılıç ve CHP Meclis 
Grup Başkanvekili Nizamettin 
Günel birer konuşma yaptı. 
Bayraktar’dan önce söz alan Sa-
rıyer Belediye Meclisi Başkanve-
kili Hüseyin Coşkun, aK 

Parti İlçe Başkanlığı’na atanan 
Hüseyin Cevahiroğlu’nu tebrik 
ederken, “aK Parti Meclis Üyesi 
abdullah Günaylı abi sürekli 
söyler “ben meclis üyesi olu-
rum, olmam, yönetici olurum, 
olmam ama Sarıyer’de selamı 
birbirimizden esirgemeyeceği-
miz, sokaklar caddeler istiyo-
rum” der. abdullah abiyle aynı 
duyguları paylaşıyorum” dedi. 

KOMŞULUK KÜLTÜRÜNÜ 
GELECEK NESİLLERE 
AKTARACAĞIZ

CHP’lilere, “Nazik 
davetiniz ve misafirper-
verliğinizden dolayı çok 
teşekkür ediyorum.” Diyen 
Salih Bayraktar ise şunları 
söyledi:

“Gerçekten Sarıyer 
sayfiye yeriydi. Komşuluk 

ilişkileri muhteşemdi. Sarıyer 
böyle bir coğrafya. Burada-
ki yaşam çok kıymetli, çok 
değerli. Biz buradaki yaşamı 
önemsiyoruz. Bu zenginliği 
bizden sonraki nesillere de daha 
iyi bir şekilde aktarmak gibi 
bir sorumluluğumuz var. Bunu 
yerine getirmek adına bura-
dayız.. Biz Sarıyer’de siyasete 
nezaket ve ahlak getireceğiz. 
Siyasete dürüstlük getireceğiz. 
Samimiyet getireceğiz. Bu 
anlayışla yola çıktık. Siyasette 
üç şeye dikkat ederim. Samimi-
yet, vatandaşa çalım atmamak 
ve yaptığım işi en iyi şekilde 
yapmak.”

Bayraktar, CHP’li meclis 
üyelerini 10 Şubat’ta TİM 
Show Center’da yapılacak 
olan proje tanıtım programı-
na da davet etti.

Sarıyer Belediye Meclisi’nde “dostluk” ziyareti..!
AK Parti Sarıyer Belediye Başkan Adayı Salih Bayraktar, Sarıyer Bele-
diye Meclisi’ndeki kendi partisinin grubu ile CHP Grubu’nu ziyaret etti.
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Yıl 2019: Vatandaş, adaletli ve çağdaş bir de-
mokrasiden yoksun…

Ekonomik yönden de günden güne daha da 
yoksullaşmaktadır.

Sonunda, ‘RUH SAĞLIĞI’ için yasaya muhtaç 
oldu vatandaş!

Artık yeter!
12 Eylül 1980 Darbeli merkeziyetçi siyasetle 

buraya kadar!
Bir yanda, milleti seçimden seçime hatırlayan 

göstermelik sözde demokrasi…
Öte yanda, adalet, ahlak, vicdan ve insaf denen 

en güzel insani değerleri kökünden baltalayan: Bir 
acayip saldırı ve de kavga siyaseti…

Öyle bir siyaset ki, tabandan tavana doğru 
değil…

Tam tersine, tavandan tabana doğru işleyen bir 
ilkel demokrasinin merkeziyetçi siyaseti!

Önümüzdeki yerel 
seçimler için yapılan et-
kinliklere, haklı tepkileri 
doğuran siyaset!

Merkezlere: ‘Biz 
millet olarak buradayız, 
bırakın da genel ve yerel 
seçimlerde aday olacak-
ları bizler tespit edelim’ 
diyen vatandaşın, sesini 
duymazlıktan gelenlerin 
siyaseti.

Her yönüyle Ortado-
ğu’ya benzetilen ülkemin:

Eğitimden ekonomi-
ye… Adaletten her bir yana 
kadar sürüp giden, emperyalist damgalı 
bir darbe siyaseti.

Bu siyasetle…
Merkeziyetçi dürtüler yüzünden, yerle seçime 

değil de sanki savaşa gidiyor gibiyiz! 
Ortalık öyle bir toz duman ki…
Genel seçimlerde böyle…
Yerel seçimlerde böyle…
Ya itirazları dillendiren tepkiler yağıyor merkez-

lere.
Ya da bileği bükülmeyecek kimi muhalif aday-

lara…
İnsanlık, adalet ve de demokrasiyle bağdaşma-

yan nice çamur atma işi yapılıyor yerel yerel…
Neymiş, İzmir Belediye Başkanlığı’na aday olan 

TUNÇ SOYER’İN Babası, 12 Eylül’de Savcıy-
mış… MHP hakkında iddianameler yazmışmış!

Gerçek şu ki…
O dönemde üç ayrı Sıkı Yönetim Mahkemesi’n-

de biz de yargılandık!
O günkü savcılar, bizim için de iddialar yazıp 

suçladı!
Şimdi kalkıp onların izini mi sürelim?
Onların işi o günlerde oydu, onlar da işini yaptı 

elbette.
Kaldı ki, TUNÇ SOYER’İN Babası NURETTİN 

SOYER, darbecilere karşı koyan…
Nice davaların da mahkemeye gitmemesi için 

direnen gerçek bir adalet uygulayıcısıdır!
Eğer bir iddianame yazdıysa, onu sonuca bağla-

yan elbette ki mahkemelerdir.
Karar hâkimlere aittir. Savcılara değil…
Sahi, TUNÇ SOYER’İ Savcı Babasıyla yargıla-

yanlar, dönüp de aynaya baksın aynaya…
Baksın ki, orada 40 yıl öncesini değil, 4 yıl 

öncesini görsünler…
Fetöcüleri vali, general, emniyet müdürü, rektör, 

dekan ve de nice önemli devlet görevlerine atayan-
ları görsün… Türk Ordusu’na kumpas kuranlara 
savcı olan siyasileri görsün! 15 Temmuz darbesini 
yapanları, yani devletin köşe tutucularını görsün…

Şehitlerimizi… Ayrışmamızı… Emperyalizme 
uşaklık yapan sözde dindar özde hainleri görsün!

Yetmez elbette; Dahası,dün yerden yere vurma 
işi yaparken, bugün bir ‘İTTİFAK’ ve de ‘BEKA’ 
sloganıyla bu milletin gerçek sorunlarını unuttur-
mak isteyenleri görsün!

Çünkü siyaset, sizin kötü kötüdür… Bizim kötü 
iyidir çığırtkanlığıyla değil…

Siyaset, adalet, ahlak ve de insafla yapılır!
Bunu yaparken eller vicdana konularak yapılır!
Bunu yaparken, milletle devletin acı gerçeklerini 

halı altına süpürerek değil…
Bangır bangır bağırarak yapılır!
Hatta haklı sesle bağıran muhalif seslere de 

saygı duyularak yapılır!
Elbette ki yerlerde sürünen sataşmalarla yapıl-

maz!Artık darbeli merkeziyetçi siyasetin iflası 
konusunda herkes birleşmeli…

Artık yüzde 10 barajlı, darbeli Siyasi Partiler ve 
Seçim Yasası başta olmak üzere:

Darbeli YÖK’ün yerine, özerk üniversiteler…
Darbeli ve merkeziyetçi ‘MİLLİ TİP SENDİKA’ 

yerine, yerel yönetimlere işlerlik kazandıracak 
yeni sendikal haklar getirilmeli!  Böylece sendika 
ağalığına son verip, emek dünyasına güç katmalı!

Yine merkeziyetçi tip medya yüzünden, sermaye 
ve siyasal iktidarın kanatları altına girmeyen…

Bir özgür medya yapılanması için darbesiz 
yasalar konmalı!

Kısacası, demokrasiyi tüm kurallarıyla yaşamak 
isteyen milletimizin bu özlemlerine kulak asmalı!

Bunun da yolu: İflas eden darbeli merkezi siya-
setten değil…

Gerçek demokrasiyle gerçek bir adaletten geçer! 

Darbeli Siyasetin İflası

Hasan 
TufaN

GERÇEKLER

Bayrampaşa milli İttifak Belediye 
Başkan adayı remzi albayrak, İyİ parti 
Bayrampaşa İlçe Başkanı raif Güler, 
ilçe teşkilat başkanları, belediye meclis 
üyesi adayları, kadın ve gençlik kolları 
başkanlarının hazır bulunduğu etkin-
liğe vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. 
Etkinlik hakkında bilgi veren Belediye 
Başkan adayı albayrak;  “Vatandaşları-
mızın içini ısıtmak için çorba ikramı-
mız oldu. Biz sadece seçim dönem-
lerinde değil, her zaman vatandaşın 
yanında olduğumuzu hissettirmek 
için çalışıyoruz. Bu seçim döneminde 
de elimden geldiği kadar halkla iç içe 
olmaya çalışacağım” şeklinde konuştu.

Etkinlikte Bayrampaşa’daki bütün 
vatandaşların yanında olacağını 
belirten milli İttifak Belediye Başkan 
adayı remzi albayrak, “yerel seçim-
ler yaklaşıyor. Bu seçimlerde sürekli 
sahada olacağım. Bayrampaşa da birlik 
ve beraberlik için elimden geleni yap-
maya çalışacağım. Halkın sesi olmak 
için çalışmalar sürdürüyorum. İyİ 
parti Gençlik Kolları’nın düzenlediği 
‘Bir Kaşık Çorba’ etkinliğine katıldım. 
partili arkadaşlarımla birlikte Cuma 
namazından çıkan kardeşlerime çorba 
ikramında bulundum.Çorba bizim 
bahanemiz. amacımız vatandaşlarımı-
zın dertlerini paylaşmak, gönüllerini 
ısıtmaktır” dedi

n  Hayriye ÇayNÜK-Kent yaşam

MİLLET 
İTTİfaKI’NIN 

ÇORBa İKRaMI 
Bayrampaşa İYİ Parti Gençlik 

Kolları’nın organize ettiği ‘Bir Kaşık 
Çorba’ etkinliği kapsamında İYİ 

Partililer, bu hafta Milli İttifak Adayı 
(CHP-İYİ Parti)  Bayrampaşa Belediye 

Başkan Adayı Remzi Albayrak ile 
TerazidereCamii’nde vatandaşlara 

Cuma namazı çıkışı çorba ikram ettiler. 

Kerimoğlu’nun açıklamasına 

BaKIRKöyLÜLERdEN TEpKİ 

Bakırköy Belediye Başkanı ve yeni dönem adayı CHP’li Bülent 
Kerimoğlu’nun Özgürlük Meydanı’nda düzenlediği adaylık açıklamasına 
Bakırköy’den ziyade  Zeytinburnu, Kağıthane, Güngören ve 
Bahçelievler’den partililerin yoğun olarak katılması dikkat çekti. Adaylık 
açıklaması sırasında Kerimoğlu’nun ‘Seçim çalışmalarını Bakırköy’de 
değil diğer ilçelerde yapacağım’ açıklaması tepkilere neden oldu

CHp Bakırköy Bele-
diye Başkanı ve Başkan 
adayı Bülent Kerimoğ-
lu’nun adaylık açıkla-
masınaZeytinburnu, 
Kağıthane, Güngören ve 
Bahçelievler İlçe Başkan-
larının yanı sıra, çeşitli 
bölgelerden katılım-
cıların çok daha fazla 
olduğu gözlenen adaylık 
açıklamasında alınan 
yoğun güvenlik önlemle-
ri de gözlerden kaçmadı. 
İlçe Başkanı asım Köksal 
muş, birkaç güne kadar 
meydana kuracakları 
seçim çadırı ile çalışma-
larına başlayacaklarını 
söyleyerek ak parti ikti-
darını eleştirdi. 
‘örnek 
belediyeciliğimiz bizi 
bir kez daha aday 
yaptı’

alkışlar ve sloganlar-
la sahneye gelen Başkan 
Kerimoğlu, İstanbul’u 
zapt etme hevesinde 

olan katılımcılara te-
şekkür ederek, Bakırköy 
ve İstanbul’ daki hara-
milerin saltanatına son 
vereceklerini söyledi.“-
Bakırköy seninle gurur 
duyuyor”sloganlarıyla sık 
sık konuşması kesilen Ke-
rimoğlu, partisinin yetki-
li kurumlarının, halkçı 
vekamucu bir anlayışla 
Türkiye’ye örnek bir 
belediyecilik yaptığı için 
kendisinin yeniden aday 
gösterildiğini belirtti. 

‘Bakırköy’de değil 
farklı içlerde çalışma 
yapacağım’

Bakırköy’ün genç, 
yaşlı, çocuk, sağlık ve 
sosyal anlamda ülkeye 
örnek bir belediye oldu-
ğunu söyleyen Bülent 
Kerimoğlu, Bakırköy’de 
30 yıldır menfaat gu-
ruplarının kullandığı 
alanların işgaline son 
verdiğini ve sahildeki 
betonlaşmanın önüne 

geçtiğinin altını çizdi. 
yeni dönemde de aynı 
anlayışla çalışmala-
rına devam edeceğini 
ifade eden Kerimoğlu, 
ilerleyen günlerde pro-
jelerini paylaşacağını, 
adaylık döneminde 
Bakırköy’de değil, daha 
önceki seçimlerdeki gibi 
farklı ilçelerde ve Ekrem 
İmamoğlu’nun çalış-
malarında yer alacağını 
belirtti. Konuşmasının 
sonunda meydandaki 
vatandaşlara karanfil 
dağıtan Başkan Ke-
rimoğlu, bir gurup 
tarafından omuzlara 
alınarak “En büyük 
başkan bizim başkan” 
sloganlarıyla taşındı. 
adaylık açıklamasına 
katılan bazı gurupların 
Bakırköy Belediyesine 
ait servis araçlarıyla 
gittiği görüldü.

n Selvi Sarıtaç / 
mahmut Erdinç /  

Kent yaşam  

BElEdİyEdEKİ birim müdürle-
riyle birlikte Özden Sitesi’ne konuk 
olan Başkan Genç, site yönetici 
ve sakinleriyle yaptığı toplantıda 
sorunları dinlerken, taleplere de 
yanıt verdi.  

yerel yönetimlerin başarısının, 
toplumu oluşturan tüm kesimleri 

yönetim sürecine ortak etmesiyle 
mümkün olduğunu söyleyen Baş-
kan Genç, “Bugüne kadar kurdu-
ğumuz alt yapının üst yapısına 
devam etmek zorundayız. Kendi 
anlayışımızı orada yaşayan halkla, 
katılımcılıkla beraber yapacağız. 
Soruların sorulduğu, taleplerin 

dinlendiği ve cevapların da dikkate 
alındığı şekilde bu işin devam et-
mesi gerektiğini söylüyoruz. Bunu 
yaptığımızda hedeflediğimiz Sarı-
yer’e ulaşmış olacağız. Hizmetin 
en kalitelisini vermek, yaşanılabi-
lir bir Sarıyer için çaba içerisinde-
yiz” diye konuştu.n Kent yaşam

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, vatandaşlara mülkiyet 
sorununun çözümlenememesindeki nedeni açıkladı...

“Sarıyer’in temel sorunu 
yetki karmaşası..!”

Sarıyer Belediye Başkanı 
Şükrü Genç, Sarıyer’in 
temel sorunlarından birinin 
yetki karmaşası olduğunu 
söyledi. Mülkiyet konusu-
nun çözümü için göreve 
geldiği yıldan beri yoğun 
uğraş gösterdiklerini söy-
leyen Başkan Genç, “Bütün 
mahalleler için dönüşüme 
yönelik planlarımız hazır. 
Fakat müdahil olabileceğiz 
bir yetkimiz yok" dedi.

AK Parti Bahçelievler Belediye Baş-
kan Adayı Hakan Bahadır’ın düzenlediği 
kahvaltıya Bahçelievler İlçe Başkanı 
Ramazan Açıkgöz, Bitlis Platformu Genel 
Başkanı Selim Korkmaz ve platforma 
bağlı çeşitli dernek başkanları katıldı.

Müftünün duası ile başlayan 
programın açılış konuşmasını yapan AK 
Parti Küçükçekmece Belediye Başkan 
Yardımcısı Mehmet Besim Müftüoğlu, 
düzenledikleri sabah kahvaltısına katılan 
herkese teşekkür ettiğini belirterek “Be-
lediye Başkan Adayı Hakan Bahadır’ın bu 
kutlu yolculuğunda yolunu kolaylaştır-
mak adına burada toplandık.Türkiyemiz 
de hayırlara vesile olmasını diliyorum. 
Yönetimin dürüstlüğü konusunda rabbim 
onu ve yol arkadaşlarını utandırmasın.
Sayın Cumhurbaşkanımın yolundan yü-
rümekten mutluyum. Birlik ve beraberlik 

içinde yürütülmesini 
arzu ettiğim seçim 
döneminin, İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi 
Adayı Binali Yıldırım ve 
Hakan Bahadır karde-
şimize hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” 
şeklinde konuştu.

GERİyE dEĞİL, 
İLERİyE 
BaKIyORuZ

Siyasetin malzemesinin insan oldu-
ğunu söyleyen, Hakan Bahadır, “Siyasetin 
merkezinde insan var. İnsanlar birbiri ile 
düzgün iletişim kurararak hayatı paylaştığı 
sürece siyaset yapılabiliyor. Merkezinde 
insan olan ve insanın hayatını kolaylaştır-
mak, insan hayatını iyileştirmeye dönük bir 

amacı var Ak Parti siyasetinin. 
Biz ideolojik nutuklar değil de 
hizmeti konuşuruz.  İnsana na-
sıl faydalı oluruz insanın hayatı-
na nasıl kolaylıklar kazandırırız? 
Bunlara kafa yoran bir ekibiz.  
Başında Cumhurbaşkanımızın 
olduğu bir misyonun mensup-
larıyız. 31 Mart yerel seçimle-
rine çok fazla bir şey kalmadı. 
Bizim amacımız insanlarla 
münasebetlerimizi geliştirmek, 
insanlarla el ele tutuşmak, daha 

çok insanımızla kucaklaşmaktır. ‘Memle-
ket işi gönül işi’ diyerek çıktığımız bu kutlu 
yolda sizlerin de desteği ile belediyecilik 
anlayışını Bahçelievler’de çok daha yüksek 
noktalara taşıyacağız” dedi. 

n HayrİyE ÇayNÜK/ yaşam 
GaZETESİ

HAKAN BAHADIR: SİYASETİN MALZEMESİ İNSANDIR
AK Parti Bahçelievler Belediye Başkan Adayı Hakan Bahadır, Güneydoğulu Sivil Toplum Kuruluşları ve 
Dernek Başkanları ile Bahçelievler’de bulunan Piramit Davet Salonu’nda düzenlediği kahvaltıda buluştu.

Kars kökenli ve uzun yıllar bölgede Gazete-
cilik yapan Hakkı Aydın, Gazetecilikten kaynaklı 
tecrübelerini mahalleye hizmet olarak sunacağını 
söyledi.

İşte Esenyurt İncirtepe Muhtar Adayı Hakkı 
Aydın’ın manifesto şeklindeki öncelikli hizmet 
sıralaması:

1- Seçim zamanlarında sandık seçim kurulla-
rına, sağlık ocağı ve sağlık merkez kurullarına ve 
emlak vergisi ile ilgili olarak arsaların bedel tes-
pit konusu gibi kurul ve komisyonlara katılmak,

2- Sandık seçim listelerinin ve askerlik çağına 
girmiş olanların kimlik çizelgelerinin askıya 
çıkarılması gibi ilan işlerinin yapılması,

3- Cadde, sokak ve meydan levhalarını zaman 
zaman kontrol ederek eksik ve bozulmuş olanları 
belediyeye bildirerek yapılmasını sağlamak,

4- Salgın ve bulaşıcı hastalıkları olduğundan 
şüphelenilen kimseleri ilgili kuruluşlara bildir-
mek, Mahallede oturan vatandaşlar için gerekli 
ilmühaberler düzenleme,

5- Askerlik ve seferberlik başta olmak üzere 
tebligatların yapılmasında yardımcı olmak,

6- Seçmen kağıtlarının dağıtılmasını sağla-
mak,

7- Mahallede oturan vatandaşlar için gerekli 
ilmühaberler düzenleme,

8- Nüfus kağıdını kaybeden yada yenisini 
çıkarmak isteyenlere gerekli olan belgeleri 
düzenlemek,

9- Muhtaç, yaşlı, sakat ve kimsesizlere 
,"Yeşil Kart" verileceklerin ve afet zamanlarında 
yardım yapılacakların tespiti gibi işlerde idareye 
yardımcı olmak,

10- Mahallede yapılan ve yürütülen hizmet-
lerle ilgili görüş bildirmek.

kağıtlarının dağıtılmasını sağlamak.

Yerel seçimler öncesi siyasi partilerin ya-
pacakları önemli hizmetlerin sıralandığı 
“ seçim manifestolarına” muhtarlarda 
katıldı. Esenyurt İncirtepe Mahallesine 
Muhtar adayı olan Hakkı Aydın’da mahal-
le sakinlerinin oylarına, yayınladığı 10 
maddelik manifesto ile talip oldu.

MuHTARIN 
SEçİM 

MANİfESToSu

AK Parti Bahçelievler Belediye 
Başkan Adayı Hakan Bahadır

BaKırKÖy siyasetinde iddialı olduğunu söy-
leyen Fatinoğlu, yakın zamanda yapacağı geniş 
katılımlı bir toplantıyla, Bakırköy’le ilgili proje-
lerini ve düşüncelerini paylaşacağını söyledi. 
aLİ faTİNOĞLu 
KİMdİR? 

1962 doğumlu 
olan ali Fatinoğlu, 
ilk, orta ve lise eği-
timini Bakırköy’de 
tamamladıktan 
sonra, üniversite eği-
timini ve masterını 
İstanbul Üniversitesi 
İşletme Fakültesi’nde 
yapmıştır. 

İş, siyaset ve futbol dünyasının tanınan ismi 
Fatinoğlu, hedefinin hayal ettiği Bakırköy’ü, 
hemşehrilerine yaşatmak olduğunu söyledi.

DSP’nin Bakırköy Belediye 
Adayı ALİ fATİNoğLu!
DSP Genel Başkanı Önder Aksakal Bakırköy Be-
lediye Başkan Adayı’nı açıkladı. Geçmiş dönem 
CHP’den Bakırköy Belediye Başkan Adayı olan 
Ali Fatinoğlu DSP’den aday oldu.
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Siyasi tarihimizde çok dönmeler 
oldu.

Çok tavır değiştirenler, çok ideoloji 
değiştirenler, çok parti değiştirenler, çok 
konum değiştirenler oldu.

Ama bunların en ünlüsü Fırıldak 
Kubi’dir (Kubilay Uygun).

DSP’den Afyon Milletvekili ol-
duktan sonra DYP’ye geçti ve tekrar 
DSP’ye döndü. Fırıldak ününü alması 
için fırdönülüğünü sürdürmesi gereki-
yordu ANAP’a atladı oradan DTP’ye 
ve sonrasında MHP’ye kondu. Vekilliği 
düştükten sonra adı (siyaset dışında) 
tarihi eser kaçakçılığına karıştı.

Bu ünlü 
Fırıldağımızın bu 
günlerde tahtı ciddi 
oranda sallanıyor.

Hemi de valla 
hemi de billa salla-
nıyor.

Ve merkezde 
yine DSP var.

DSP fırıldak ve 
fırıldakların üssü 
olmak üzere.

Kendisini, İs-
tanbul’un en çağdaş ve 
kültürlü bir ilçesini yönetmek 
için yaratıldığını sanan birisi tarafın-
dan sallanıyor Kubi’nin tahtı.

Hakkını yemeyelim zaten en kültür-
lü en çağdaş ve en demokrat insanlar-
dan olan ilçeye katkı yaptığını.

Yaradılışını bu ilçeyi yönetmek 
olduğunu bazı defalar bu ilçenin kendisi 
yönetsin diye ilçe yapıldığını sanıyor, 
inanıyor.

Bazen daha büyük düşünüyor ülkeyi 
yönetmek için yaratıldığını sanıyor parti 
kuruyor.

 Bazen İstanbul’u yönetmek zorunda 
olduğunu hissediyor İstanbul Büyükşe-
hir’e aday oluyor.

Bu üstün yaratılmış (!) kişi ilk önce 
CHP’li idi. Sonra DSP’ye geçti. Sonra 
YTP’ye ardından tekrar CHP’ye uçtu. 
Kalmadı orada tekrar DSP sonra ayrıldı 
TDP’ye (kendisi kurdu) sonra CHP ve 
ardından DSP.

Tahtın fena sallanıyor Fırıldak Kubi, 
savulun geliyor Fırıldak Musti…

Fırıldak Kubi’nin 
tahtı sallanıyor!

Uygur 
EroL

SIrA BİZDE

Nazım Özbay Kültür 
merkezinde gerçekleşen 
toplantıya CHP İstanbul mil-
letvekilleri Özgür Karabat 
ve zeynel Emre başta olmak 
üzere Çatalca Eski Belediye 
Başkanı Fırat aykut, CHP 
Çatalca İlçe Başkanı Halil 
Gök, Yönetim Kurulu Üyeleri 
ve partililer, İYİ Parti Çatalca 
İlçe Yöneticileri, CHP Çatalca 
Eski İlçe Başkanları, çevre 
ilçelerin CHP İlçe Başkanları 
ve Eski Belediye Başkanları, 
muhtarlar ile çok sayıda 
vatandaş ve basın mensubu 
katıldı.

Nazım Özbay Kültür 
merkezi'nde vatandaşla-
ra seslenen Kara, “10 yıl 
hizmet ettik 10 yıl içerisinde 
eksik yaptık yanlış yaptık 
ama her şeyi ahlaklı ve na-
muslu bir şekilde yaptık. Bu 
süre içerisinde partimizin ve 
kendimizin yüzünü yere eğe-
cek hiçbir davranışımız kara 
lekemiz yoktur” dedi.

Cem Kara 10 yılda hangi 
çalışmaları yaptıklarını 
maddeler halinde anlatarak 

‘39 mahalleye hizmet ediyo-
ruz, bundan sonrada etmeye 
devam edeceğiz’ şeklinde 
ifade etti.
HALK SANDIKTA CEVABINI 
VErECEK 

Çatalca'da gündeme ge-
len sahte seçmen konusuna 
da değinen Kara, aK Parti 
Belediye Başkan adayı mesut 
Üner'in evinden 59 seçmen 
çıktığını hatırlattı. Kara, 
“Bugün malum kişi adını 
ağzıma almak istemiyorum 
kendi evine kendi ailesinin 
evine 59 seçmen taşımış. 
Bu kadar açık ve net bir şeye 
ilçe seçim kurulu kabul de-
mektedir. Bu hiçbir ahlaka 

sığmaz. Bu Çatalca halkına 
yapılan bir ihanettir. Çatal-
calı bunun cevabını sandıkta 
verecektir” dedi.
 “HİÇBİr KArA LEKEMİZ 
YoKTUr”

Sözlerini şöyle sürdüren 
Cem Kara; “10 yıl hizmet et-
tik, 10 yıllık süre içerisinde 
az yapmışızdır, çok yapmı-
şızdır, eksik yapmışızdır, 
fazla yapmışızdır. ama şunu 
herkes bilsin ki; bu salonun 
içinde veya dışında olan her-
kes, bütün Çatalca halkı… 
Her şeyi ahlaklı yapmışızdır, 
her şeyi namuslu yapmışız-
dır. Bu 10 yıllık süre içeri-
sinde; partimizin ve kendi-
mizin yüzünü yere eğdirecek 
hiçbir davranışımız, hiçbir 
kara lekemiz yoktur. Temiz 
siyaset için, ahlaklı siyaset 
için; bir 5 yıl daha sizlerden 
istiyorum. Bu 5 yıl için gece, 
gündüz, 24 saat kadınıyla, 
erkeğiyle, hep birlikte çalış-
maya var mısınız?” dedi.

 n SENaY BaDUR – 
Kent Yaşam

Kara “Çatalca halkına 
yapılan bir ihanettir!”

CHP Çatalca İlçe Başkanlığı tarafından düzenlenen 
Çatalca Belediye Başkanı Cem Kara’nın Adaylık Tanıtım 
Toplantısı yüksek katılım ve coşku ile gerçekleştirildi.

‘mübadelenin 96. Yılı 
anma Etkinliği’, Beylik-
düzü Gürpınar sahilinde 
gerçekleştirildi. Etkinliğe, 
CHP İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkan adayı Ek-
rem İmamoğlu, partisinin 
Beylikdüzü Belediye Başkan 
adayı mehmet murat Çalık 
ile birlikte katıldı. 

mübadele sırasında ha-
yatını kaybeden mübadiller 
için saygı duruşu ve İstiklal 
marşı'nın okunmasıyla 
başlayan anma töreninde 
ilk konuşmayı, Gürpınar 
Trakya ve Rumeliler Derneği 
Genel Sekreteri Gülşah adar 
yaptı. adar, “aile büyükle-
rimizin doğduğu topraklara 
vizesiz girmek istiyoruz. 
Vize duvarının kalkmasının 
yanı sıra yerleşme ve ticaret 
yapma hakları da verilmeli. 

Dini ve tarihi yapılarımız 
onarılmalı ve kullanıma 
açılmalı. Bunun için, Tür-
kiye ve Yunanistan arasında 
ikili anlaşmalar yapılmasını 
talep ediyoruz” dedi. 
“MÜLTECİ SÜrECİ KÖTÜ 
YÖNETİLDİ”

Etkinlikte kısa bir ko-
nuşma yapan İmamoğlu, 
mübadele sırasında hayatını 
kaybeden her 2 ülkeden mü-
badillere allah'tan rahmet 
diledi. Dünyadaki ve Türki-
ye'deki mülteci sorununa de-
ğinen İmamoğlu, ''Bu süreç, 
dünyanın gelişmiş ülkeleri 
ve Türkiye tarafından çok 
kötü yönetilmiştir. Bir anda 
4 milyon insan yaşamın 
içine servis edilmiştir. Biz 
bu sorunu uzmanlarıyla ve 
taraflarıyla bir araya gelip, 

sosyolojik açıdan değerlen-
dirip kısa, orta ve uzun vade-
de çözeceğiz. Süreci tüm 
toplumla paylaşacağız'' diye 
konuştu.
DENİZE KArANFİL 
BIrAKILDI

 İmamoğlu, konuşma-
sının ardından, aralarında 
birinci kuşak mübadilleri-
nin de olduğu Türk-Rum 
vatandaşları ile anı fotoğrafı 
çektirdi. Gürpınar sahilinde 
toplanan yaklaşık 500 kişi, 
denize karanfiller bıraktı. 
Türk ve Yunan mübadillerle 
sohbet eden ve hatırlarını 
soran İmamoğlu, ''Lozan 
mübadilleri Korosu'' ile bir-
likte “Vardar Ovası” türkü-
sünü söyledi. 

            n Kent Yaşam 

Vize duvarının 
kalkmasını istiyoruz!

CHP İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan adayı Ekrem İmamoğlu, “Mübadele-
nin 96. Yılı Anma Etkinliği” kapsamında mübadiller ile bir araya geldi. Gürpı-
nar sahilinde toplanan yaklaşık 500 kişi, denize karanfiller bıraktı. İmamoğlu, 
‘Lozan Mübadilleri Korosu' ile birlikte ‘Vardar Ovası’ türküsünü söyledi.

KONUYLa ilgili gazete-
mize değerlendirmelerde 
bulunanmHP arnavutköy 
İlçe Başkanı Gökhan Uluç, 
“Biz bir Cumhur İttifakı 
birlikteliğiyle hem büyükşe-
hir de hem de arnavutköy’de 
ittifak yaptık ve bu ittifakın 
sonucunda da zaferle bu işi 
taçlandırmak istiyoruz. Bi-
zim burada arnavutköy’den 
istediğimiz Cumhur ittifakı-
na sahip çıkmalarıdır” dedi. 
ArNAVUTKÖY’DE %50 + 1 

Seçimlerde en büyük 
hedeflerinin arnavutköy’de 
%50 + 1 oranında oy almak 
olduğunu söyleyen Gökhan 
Uluç, bu aşamada meclis 
üyeliğinin önemine dikkat 
çekti. “milliyetçi Hareket 
Partisi olarak meclis üyeliği 
ile partimizi temsil oranını 
yükseltmek ve hem mecliste 
çoğunluğu almak hem de 
kontenjanları kendi bünye-
mizden çıkarmak, en büyük 
hedeflerimiz arasındadırbu 
nedenle'güçlü meclis güçlü 
mHP'dir” dedi. 
“KAPI KAPI GEZECEĞİZ” 

Secimler de izleyecekleri 
yol haritasını açıklayan Uluç, 
mHP olarak her gün hemen 
hemen 200 haneye ziyaret 
gerçekleştireceklerini söy-

leyerek“Kadın kollarımızla, 
meclis üyesi aday adayları-
mızla kapı kapı gezeceğiz, 
neden milliyetçi Hareket 
Partisi'ne oy vermeleri ge-
rektiğini ve neden Cumhur 
İttifakının adayını destekle-
melerigerektiğini anlataca-
ğız” dedi. 
ÜLKE oLArAK Bİr 
ÇoKSorUNLArLA 
KArŞILAŞTIK 

“Ülkemizde birçok so-
runlar yaşandı. Uzun yıllar 
terörle mücadele ettik ve et-
meye devam ediyoruz. Şehit 
anaları, eşleri, çocukları ve 
hepimiz üzüldük, ağladık. 
artık bu olumsuzlukların 
yaşanmaması için sınırları-
mızdaki o bataklığı kurut-
ma aşamasına gelmişken, 
sınırlarımızda bir korsan 
devlet kurdurtmak isteyen 
güçlerin oyunlarını boz-
muşken, terörün ve PKK'nın 
ülkemizden ve gündemi-
mizden çıkarmada bu kadar 
yaklaşmışken insanların çok 
iyi düşünmelerini istiyoruz” 
diyen Uluç, oy vermenin ne 
kadar önemli bir vazife oldu-
ğunu belirterek cümlelerini 
sonlandırdı.n TUĞÇE HUY/
KENT YaŞam

Cumhur ittifakı Arnavutköy’de 
seçim stArtını verdi

31 Mart Yerel seçimlere sa-
yılı günler kala Türkiye’nin 
bütün il ve ilçelerinde 
olduğu gibi Arnavutköy’de 
de seçim maratonu baş-
ladı.Arnavutköy’de MHP, 
Cumhur İttifakı gereği Ak 
Parti Arnavutköy Belediye 
Başkanı Ahmet Haşim 
Baltacı'yı destekleme 
kararı aldı.

YEREL seçimler öncesi iki 
partinin aldığı ittifak 
kararı ile Sarıyer'de 
CHP'nin adayını 
destekleme kararı alan 
İYİ Parti'yi yönetimi ile 
birlikte ziyaret eden ve 
birlik, beraberlik mesajı 
veren Sevim Yalınkılıç, 
"Genel başkan ve parti 
organlarımızın aldığı 
ittifak kararı çok önem-
lidir. Ülkenin yaşadığı 
sıkıntılı günleri geride 
bırakmak adına kurulan 
ve milletin geleceği, ülke-
nin huzuru için alınan bu 
karar hem Sarıyerimize, 
hem de ülkemize hayırlı 
olacağından kuşkumuz yoktur” 
dedi.
YALINKILIÇ: YANLIŞ ALGI VE 
ÖTEKİLEŞTİrMEYİ YArATANLAr 
BUNUN ALTINDA KALACAK

“Yerel seçimlerde iki parti 
olarak Sarıyer'de huzur içinde 
bir seçim atmosferi yaşamak 
için elimizden geleni sahaya 
yansıtacağımızdan kimse kuşku 
duymasın” diyen Yalınkılıç şöyle 
devam etti:

“Halkımız bilmeliki kendisi-
ni milli, kendisinden olmayan 

herkesi gayrımilli görenler, bu 
ittifakın başarısı ile içine düş-
tükleri yanılgının ve halkımıza 
yarattıkları yanlış algı ve öte-
kileştirmenin altında kalacak-
lardır.. İki parti dışındaki tüm 
partilere de Sarıyerlinin huzuru 
için bir kampanya yürütmeye 
çağırıyorum. Seçimlerin CHP ve 
İYİ Parti için hayırlı olmasını, 
kazananın ülkemiz ve milletimiz 
olmasını temenni ediyorum. İYİ 
Parti Sarıyer İlçe Başkanlığı’na 
da gösterdikleri misafirperverlik 
nedeniyle teşekkür ediyoruz."

TAYFUr: SArIYEr’DE CHP 
İLE EL ELE ÖrNEK Bİr 
SEÇİM DÖNEMİ GEÇİrMEYİ 
TEMENNİ EDİYorUM

Bu ziyarette ev sahip-
liği yapan İYİ Parti İlçe 
Başkanı Taner Tayfur ise, 
"CHP Sarıyer İlçe Başkanı 
Sayın Sevim Yalınkılıç ve 
beraberindeki CHP Sarıyer 
Yönetim Kurulu üyelerine 
yapmış oldukları nezaket 
ziyaretlerinden dolayı te-
şekkür ederiz. Sarıyer’de 
İYİ Parti olarak, CHP ile 
birlikte el ele Türkiye’ye 

örnek olacak bir seçim dönemi 
geçireceğimizin temennisini 
ileterek, İYİ Parti Sarıyer ailesi 
olarak huzur ve hoşgörünün sem-
ti Sarıyerimize ittifakın hayırlı 
olması ve birlik ve beraberliğimi-
zin devamlılığını dileriz."

CHP ve İYİ Oarti İlçe Baş-
kanları bundan sonraki seçim 
sürecini bir arada yürüteceklerini 
ve seçim süresince kuracakları 
koordinasyon ile hem Sarıyer'de 
hem de İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi'nde başarıyı yakalacakla-
rını belirttiler

Tuncay DaĞLı-Kent Yaşam

CHP Sarıyer İlçe Başkanı Sevim Yalınkılıç, İYİ Parti İlçe Başkanlığı’nı ziyaret etti..

CHP ve İYİ Parti Sarıyer’de 
güçlerini birleştirecek..!

“İSKELE hayata karışsın”, 
“Karadan değil maviden ulaşım” 
ve “İskele burada vapur nerede?” 
dövizlerini taşıyan eylemciler adı-
na basın açıklamasını Sarıyer Kent 
Dayanışması Üyesi Eray Özgüner 
ve Ezgi Öz Baysal gerçekleştirdi.

açıklamada, iskelenin açıl-
masına yönelik taleplerin ‘yolcu 
azlığı’ sebep gösterilerek karşılan-
madığını belirten Özgüner, İstan-
bul’da deniz yollarının ulaşımda 
payının sadece yüzde 3 olduğuna 
dikkat çekti. Özgüner, bütünlükçü 
bir planlamayla deniz ulaşımının 
özendirilmesi gerektiğini vurgu-

ladı. Özgüner 
ayrıca, iskele-
nin açık olma-
ması sebebiyle 
Büyükdere, Kocataş ve Çayırbaşı 
mahallelerinde oturan yaklaşık 
20 bin yurttaşın ulaşım hakkının 
gasp edildiğini belirterek, taleple-
rinin Büyükdere İskelesi’nin açıl-
ması ve deniz ulaşımının teşvik 
edilmesi olduğunu söyledi..
İMZA KAMPANYASI BAŞLADI

Ezgi Öz Baysal ise Büyükdere 
İskelesi’nin açılması için change.
org sitesinde “Büyükdere İskelesi 
açılsın” adıyla imza kampanyası-

na başladıklarını belirtti. Baysal, 
“Büyükdere İskelesi’ni ve kapalı 
olan diğer iskeleleri açın, deniz 
ulaşımına yönelik politikalar geliş-
tirin. İstanbul vapurlarıyla nefes 
alsın“ dedi.  Öte yandan aK Parti 
Sarıyer İlçe Başkanı Salih Bayrak-
tar geçtiğimiz günlerde kendisini 
ziyaret eden mahalle muhtarla-
rına, Büyükdere’den İstinye’ye 
kadar tüm iskelelerin ihya edilece-
ğini söylemişti. 

      n Kent Yaşam

Büyükdere iskelesi'nin açılmasını istiyorlar..! 
Sarıyer Kent Dayanışması üyeleri, 7 yıldan 
beri yolcu vapurlarının yanaşmadığı 
Büyükdere İskelesi önünde “Vapur semti-
mize yanaşsın, Büyükdere İskelesi açılsın” 
sloganıyla basın açıklaması yaptı.

OtO sanayi esna-
fından yakın ilgi gören 
Şükrü Genç’e İstanbul Oto 
Sanatkârları Esnaf Odası 
Başkanı Mustafa Keskin 
de eşlik etti. Esnafın 
sorunlarını ve taleplerini 
dinleyip, görüş alışve-
rişinde bulunan Başkan 
Genç daha sonra Mustafa 
Keskin’in konuğu oldu. 
Mustafa Keskin de Başkan 

Şükrü Genç’e yaşanan 
ekonomik kriz nedeniyle 
sanayi esnafının zor gün-
ler yaşadığını, etrafı kule-
lerle çevrilen oto sanayi 
sitesinde iş yapılamaz hale 
gelindiğini söyledi. 31 Mart 
yerel seçiminde üçüncü 
kez belediye başkanlığına 
aday olan Şükrü Genç, 
esnafın da toplumun bir 
parçası olduğunu belirtip, 

yaşanan genel sorunlar-
dan herkes gibi onların 
da olumsuz etkilendiğini 
belirtti.

n Kent Yaşam

Başkan Genç maslak’taki sanayi esnafını ziyaret etti
Sarıyer Bele-
diye Başkanı 
Şükrü Genç, 

Maslak’ta bu-
lunan Atatürk 

Oto Sanayi 
Sitesi esnafını 

ziyaret etti.
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Sabahın ilk ışıklarıyla birlikte 
31 Mart’ta gerçekleşecek Mahal-
li İdareler seçimlerine yönelik 
çalışmalarına start veren Cum-
hur İttifakı Eyüp Sultan belediye 
başkan adayı Deniz Köken, çocuk, 
genç, yaş almış, esnaf ve vatan-
daşlarla buluşma toplantılarını ve 
etkinliklerini aralıksız sürdürüyor. 
Çalışmalar sırasında vatandaşları 
tek tek dinleyen ve vatandaşların 
kendisine yönelttiği her soruyu 
üşenmeden yanıtlayan Köken, 
’31 Mart’ta kadar Eyüp Sultan’da 
girilmedik sokak, çalmadık kapı 
ve sıkılmadık el bırakmayacağız’ 
dedi. 
‘MUTLULUKLARA ORTAK 
OLUYORUZ’

Köken, Topçular Mahallesi’nde 
Gülsüm-Serkan Yadigâr çiftinin 
çocukları Mert ve Kerem’in sünnet 
düğününe katıldıktan sonra İs-
lambey Mahallesi’nde Recep atıcı 

ve Onur Göksu’yu vatan görevi için 
askere uğurladı.Eyüpsultan’daki 
her iki organizasyonda da yoğun 
ilgiyle karşılaşan Köken, vatan-
daşlarla hatıra fotoğrafı çektirdi.
CUMA NAMAZI SONRASI 
LOKMA İKRAMI 

Cumhur İttifakı’nın aK Parti 
Eyüpsultan belediye başkan adayı 
Deniz Köken ve aK Parti Eyüpsul-
tan İlçe başkanı adem Koçyiğit, 
cuma namazı öncesi Siirtli kanaat 
önderleriyle bir araya gelerek 
Cuma namazı sonrasında vatan-
daşlara lokma ikramında bulun-
du. Cuma namazı çıkışı habibe 
Ceylan adlı vatandaşın cenaze na-
mazına katılan Köken, namazdan 
sonra cemaate lokma ikram etti. 
ardından Veysel Karani Camii 
cemaati ile bir araya gelen Köken, 
cemaatle fikir alışverişinde bulun-
du.her cuma farklı bir mahallede 
cuma namazı kıldıklarını belirten 

adem Koçyiğit, “bugün de istedik 
ki sizlerle beraber olalım, sizlerle 
hasbihal edelim. Sizlerin sorunla-
rını dinleyelim ve varsa önerileri-
nizi alalım” şeklinde konuştu.
“MİNİ TOPLANTILARLA FİKİR 
ALIŞVERİŞİNDE BULUNMAMIZ 
LAZIM”

Eyüpsultan’da her bölgenin 
ihtiyaçlarını ayrı ayrı dinlemeleri 
ve değerlendirmeleri gerektiğini 
ifade eden Deniz Köken, “bizim 
kendimize has hazırladığımız 
projelerimiz var, onları da yine 
sizlerle paylaşacağız. ama bundan 
sonraki süreçte, madem vatandaş 
oyunu veriyor, vergisini de veriyor 
o zaman vatandaşla bu meseleleri 
doğru konuşmamız ve vatanda-
şın meselesini iyi dinlememiz 
lazım. Vatandaşın beklemediği 
bir işi hizmet olarak vermenin 
de bir esprisi yok. O yüzden mini 
anketleri ve mini referandumları 

hayatımıza geçirmemiz lazım. 
burada bu mahalleyi ilgilendiren 
herhangi bir konu olduğu zaman 
mahalleliyle mini toplantılar 
yapıp karşılıklı fikir alışverişinde 
bulunmamız lazım” dedi.
‘TOPÇULAR İŞ MERKEZİ’NDEKİ 
ESNAFLARA ZİYARET’

Katıldığı toplantıda Köken, 
'Topçular havzası ve Marangozlar 
Sitesi'nin Eyüpsultan’ın en çok 
istihdam yaratan, üretim yapan 
merkezi olduğunu dile getire-
rek, "Özellikle ben bu bölgenin 
gelişmesinden yanayım. Eğitim 
üniversitesi açabilir miyiz, eğitim 
merkezi yapabilir miyiz, eleman 
ihtiyacı ne kadar var, ne kadar 
yok? bir avrupa birliği projesi 
yazıp burayı nasıl geliştirebiliriz? 
bunu hayata geçirmek istiyorum’ 
dedi. 

n FİDan UĞUR-KEnT YaŞaM 

Deniz Köken’e Eyüp Sultan’da yoğun ilgi
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından Cumhur 
İttifakı’nın Eyüpsultan Belediye 
Başkan Adayı olarak gösterilen De-
niz Köken, ilçe genelinde yediden 
yetmişe her vatandaşla bir araya 
gelmeye devam ediyor. Vatandaş-
lardan yoğun ilgi gören Köken, 
‘Hizmet için çıktığımız yolda 31 
Mart’ta kadar Eyüp Sultan’da sıkıl-
madık el bırakmayacağız’ dedi 

Köken daha sonra konuşmasını şöyle sürdürdü; biz Eyüpsultan’da 4 bölgede hizmet vermek için yola çıktık. Dört ayrı bölgenin ayrı talepleri var, ihtiyaçla-rı ve sorunları olan bölgeler. bunlara hizmet verirken de, benim yerel yönetimlerde birinci ölçeğim, merke-zimde kadın, çocuk, genç, yaşlı ve engellilerin oldu-ğu, bir tarafında üreten bir şehrin olduğu, ortasında da kültür ve turizm şehrinin olduğu bir yer.Yani bir tarafta insanların sosyal yaşamına nasıl dokunuruz, ama bir tarafta da bu şehrin üretmesi lazım. Mevcut olanı geliştirip şehrin ekonomisine nasıl katkıda bulunabiliriz var. 

“EYÜPSULTAN’DA 4 BÖLGEDE HİZMET VERMEK İÇİN YOLA ÇIKTIK”

KahValTı programının ilk konuşmasını 
yapan İyi Parti Küçükçekmece İlçe başkanı 
Fatma Çolak yaklaşan yerel seçime yönelik, 
“Küçükçekmece'mizde zor bir mücadelenin 
bizi beklediğinin farkındayız. İyi Parti Kü-
çükçekmece İlçe Teşkilatı olarak tüm zor-

luklara hep birlikte 
göğüs gereceğimize 
inancım sonsuzdur.” 
Sözlerini sarf etti. 
“ bu Ülke neşesini 
kaybetti” diyen Fat-
ma Çolak “Cesaret 
ve neşe bulaşıcıdır. 
biz önce neşemizi 
bulacağız. ardından 
bu sinerji ile cesare-
timizi toplayacağız 
ve bu ülkeyi kadı-
nımız, erkeğimiz, 
yaşlımız, gencimiz 
ve çocuklarımızla 
daha iyi daha güzel 

bir Türkiye umudumuzu hep birlikte gerçek-
leştireceğiz” şeklinde konuştu.

Kahvaltıda konuşma yapan İyi Parti İs-
tanbul İl başkanı Saltuk buğra Kavuncu yerel 
seçimlerde İstanbul’dan aday gösterdikleri 
ilçelere yönelik, “bildiğiniz gibi İstanbul’da 
14 ilçede aday göstereceğiz. benim için 
zor bir konuşma çünkü Küçükçekmece’yle 
yaptığım bu kahvaltıda ben Küçükçekmece 
adayımızdan da bahsetmek isterdim. Keşke 
daha farklı bir sonuç, bizim beklentilerimizle 
doğrultulu bir netice elde edebilseydik. 
Fakat 14 ilçede aday gösteriyor olmamız 
25 ilçede Cumhuriyet halk Partisi’nin 
adayını destekliyor olmamız üzerimize 
büyük görevler düşürüyor.” İfadelerini 
kullandı.
“CHP İLE YAPILAN İŞ BİRLİĞİNİN GEREKLİ 
OLDUĞUNU DÜŞÜNÜYORUM”

Teşkilat üyelerine, “bu süreci değer-
lendirirken şu iki soruyu kendinize sorun 
ona göre çıkan tabloyu değerlendirin” diye 
seslenen buğra Kavuncu, “ ben adaylar 
konusunda çıkan bu sonucun çok doğru ve 
hepimizi tatmin eden bir sonuç olduğu ka-
naatinde değilim. İstanbul İl başkanı olarak 
bunu da rahatlıkla söylüyorum. Fakat büyük 
resmi iyi okumak lazım. Kendimize sormamız 
gereken soru, biz eğer böyle bir iş birliği yap-
masaydık ülkemiz açısından Türkiye açısından 
bu 31 Mart seçim sonuçları nasıl neticelenirdi? 

İkincisi, partimiz açısından nasıl neticelenirdi. 
bunu iyi edit etmek lazım.Ülke menfaatleri 
açısından da Chp ile yapılan iş birliğinin ben 
gerekli ve doğru olduğunu düşünüyorum.Siyasi 
görüşlerimiz siyasi fikirlerimiz ayrı olabilir.biz 
milliyetçi,demokrat, muhafazakâr bir partiyiz 
ve bundan da hiç bir zaman ödün vermeyece-
ğiz. Fakat bunlar kadar, su gibi hava gibi ihti-
yacımız olan değerler var bu değerler Türkiye’de 
an itibariyle dejenere olmuş ve gelecek açısın-
dan bizleri ümitsizliğe sevk etmiş bazı karam-
lar var. nedir bu kavramlar. bunlardan en önde 
geleni adalet ve hukukun üstünlüğü. adaletin 
ve hukukun üstünlüğünün olmadığı bir yerde 

arzu ettiğiniz şekilde milliyetçiliğimizi de 
demokratlığımızı da ve ya sosyal demokratlığı-
mızı da yapabilmemizin, ifade edebilmemizin 
anlamı yok.” dedi.

“MEVCUT İKTİDAR TÜRKİYE’DEKİ 
EN BÜYÜK BEKA PROBLEMİDİR.”

Kavuncu, konuşmasında “Ülkede bir 
beka probleminden bahsediliyor. Türkiye 
gerçekten bir beka problemi ile karşı karşıya. 
Fakat beka problemi var diyenler bence beka 
probleminin ta kendisi. Şuan ki mevcut ikti-
dar Türkiye’deki en büyük beka problemidir. 
bunuda herkesin önünde söylüyorum.Evet, 
bir beka problemi vardır. bir ülkede eğer in-
sanlar artık iki kutba doğru iteleniyorsa bu o 
ülke için aslında en büyük beka problemidir. 
Tekrar söylüyorum bununda en büyük sebebi 
iktidarın ta kendisidir”şeklinde konuştu.
“BU BİR SAVAŞ DEĞİLDİR”

Önümüzdeki seçimlerin yerel seçim 
olduğunu hatırlatan buğra Kavuncu, “Tabi 
bu bir yerel seçim.biz mümkün olduğu 
kadar belediyecilikten bahsetmek zorun-
dayız insanlarımızın daha mutlu daha 
güzel bir şekilde yaşayabileceği kentler ve 
kent politikalarından bahsetmek zorun-
dayız. Konuyu ısrarla başkanlık sistemi-
nin tekrar referandumuymuş gibi lanse 
edilmesi de bir oyundur bir tezgâhtır bu 
tuzağa da düşmemek lazım. bu bir savaş 
değildir” dedi ve İstanbul’un sorunları ve 
sorunların çözümleri hakkında İstanbul 
büyükşehir belediye başkan adayı Ekrem 

İmamoğlu ile hemen hemen aynı fikirle-
re sahip olduklarını dile getirerek Ekrem 
İmamoğlu’na parti olarak her türlü desteği 
vereceğini söyledi.

       n Gamze ÜnlÜ / Kent Yaşam

KAYBETTİ”
İyi Parti Küçükçekmece ilçe Başkan-
lığınca 3 Şubat Pazar günü kahvaltı 
düzenlendi. İlçe teşkilatının hem 
yerel seçim dönemini değerlendirme 
fırsatını bulduğu hem de ilçe teşkila-
tı için farklı bir aktivite olan kah-
valtıya İyi Parti İstanbul İl Başkanı 
Saltuk Buğra Kavuncu’da katıldı.

 İyi Parti Küçükçekmece 
İlçe Başkanı Fatma Çolak

“BU ÜLKE NEŞESİNİ 

FA
TM

A 
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K:
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Milli ittifak’ın (CHP-iYi 
Parti) tek kadın belediye 
başkan adayı Emel Bilenoğ-
lu, adaylığı kesinleştikten 
sonra ilk toplartısı Cum-
huriyet Halk Partisi Eyüp 
Sultan, ilçe Örgütü ile ger-
çekleştirdi. CHP istanbul 
il Yöneticileri, CHP Eyüp 
Sultan ilçe Başkanı Sinan 
Akçiçek, ilçe yöneticileri, 
kadın ve gençlik kolları 
yöneticileri, mahalle birim 
başkanları, meclis üyeleri 
ve meclis üyesi aday aday-
ları ile çok sayıda partilinin 
hazır bulunduğu toplantıda 
birlik ve beraberlik me-
sajları verildi. CHP Sivas 
Milletvekili Ulaş Karasu, 
CHP istanbul Milletvekili 
Aykut Erdoğdu ve Gökan 
Zeybek de etkinliğe katılan-
lar arasındaydı. 
‘31 MarT biziM içiN 
baharıN başLaNGıCı 
oLaCaK’

Toplantıda ilk sözü alan 
CHP Eyüp Sultan ilçe Başka-
nı Sinan Akçiçek‘Partimi-
zin vermiş olduğu görev ve 
sorumluluk gereği adayımı-
zın arkasında kenetlenmek 
zorundayız. inanıyorum ki 
bütün CHP’lilerin aynı duy-
gu ve düşüncelerle hareket 
edeceğine inanıyo-
rum. Tüm örgütü-
müzle, aynı zamanda 
bizlere güç veren 
STK ve dernekleri-
mizle birlikte 31 
Mart akşamına 
kadar çalışaca-
ğız. Sokaklara 
gireceğiz. 
Evlere girece-
ğiz. 16 Nisan 
referandu-
munda ‘Hayır’ 
kazanacak de-
miştik. Şimdi 31 Mart’ta 
belediyeyi Cumhuriyet 
Halk Partisi kazanacak 
diyoruz. Bu yüzden her 
birinizi alanlarda, 
sahada çalışmaya 
davet ediyorum. 

Tüm halkımızın 31 Mart’ın 
sabahının bahar olduğunu 
görecek’ dedi. 
biLENoğLu; biz bÜyÜK 
bir aiLEyiz

Salondaki gençlerin 
‘Gençlerin umudu Bile-
noğlu’ sloganıyla sahneye 
çıkan ve Milli ittifak Adayı 
Emel Bilenoğlu, ‘Gençlik 
benim umudum. Umudu-
muz çok büyük. Ama en gü-
zel umut işte buradan çıkan 
umut dolu bakışlar ve göz-
lerdir. Türkiye’nin aydınlık 
yarınları için bir taş koyan 
herkes bugün buraya hoş-
geldi. Umudumuz Mart’ın 
sonundaki bahar. Mart’ın 
sonunda istanbul’a, Eyüp 
Sultan’a tüm Türkiye’ye 
bahar 
gele-

cek. Bu bahar bizlerin 
kol kola girerek yapacağı 
çalışmalarla gelecek. Bize 
katılmak isteyen o kadar 
çok insan var ki, öyle bir 
bahar rüzgarı var ki herkes 
‘Eyüp Sultan’ı alın bizi de 
kurtarın’ diyor. Ben bu yola 
çıkarken Güzeltepe Mahal-
lesi’ndeki iki yüz çocuğun 
ayakkabısı, montu yok diye 
çıktım. Ben bu yola çıkar-
ken engelli vatandaşları-
mızın yaşam hakkı elinden 
alınıyor diye çıktım. Ama 
görüyorum biz hep berabere 
bu yola çıkmışız. Büyük bir 
aileyiz, hepinize çok teşek-
kür ederim’ dedi. 
‘EyÜp SuLTaN’ı aLaCağız’ 

Önümüzdeki günlerde 
belediye başkanı olduğu 
takdirde hayata geçire-
cekleri projelerini anlata-
cağı lansmanın hazırlık 
aşamasında olduğunu 
belirten Bilenoğlu daha 
sonra CHP’nin Eyüp Sultan 
belediye başkan aday aday-
larını sahneye davet etti. 
Birliğimiz ve beraberliğimiz 
hiç bitmeyecek’ diyen Bile-
noğlu, bu duygularla Eyüp 
Sultan’ı alacağız’ dedi. 

n FiDAN UĞUR-
KENT YAŞAM 

Emel bilenoğlu, örgütle buluştu
Adaylığı kesinleşen Eyüp Sultan Milli İttifak (CHP-İYİ Parti) Adayı Emel Bilenoğlu, 
Çağdaş Erzurum Dernekler Federosyonu’nda düzenlenen toplantıda Cumhuriyet Halk 
Partisi Eyüp İlçe Örgütü ile bir araya geldi. Kendisiyle birlikte Cumhuriyet Halk Par-
tisi’nden aday adaylarıyla elele fotoğraf çektiren Bilenoğlu, ‘Bu seçimi hep birlikte 
kazanacak, sosyal belediyeciliği Eyüp Sultan’da taçlandıracağız’ dedi
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31 Mart’ta gerçekleşecek yerel seçim-
lere doğru siyasi partiler tek tek adaylarını 
açıklarken, uzun yıllar Çekmeköy, taşde-
len’de belediye başkanlığı yapan Hüseyin 
avni Sipahi’nin Demokrat Parti’den aday 
olması gözleri kıyasıya yarışın yaşanaca-
ğı Çekmeköy’e yöneltti. Yerel seçimlerin 
CHP ile ak Parti arasında geçeceğini dü-
şünürken sürpriz bir çıkış yapan Hüseyin 
avni Sipahi, adaylık açıklamasıyla adeta 
dengeleri alt üst etti. 

Hüseyin Sipahi’nin Demokrat Par-
ti’den adaylığı seçime ayrı bir heyecan ve 
renk kattı. Özellikle kararsız kesim üze-
rinde ciddi bir etki yaratacağı kuşkusuz. 
Kendi partisinin adaylarından memnun 
olmayan ciddi bir kesiminde adresi DP 

Parti olacağı konuşuluyor. Sipahi hem sağ 
hem de sol seçmenden oy alabilecek bir 
isim. Yapılan kamuoyu araştırmalarında 
ilçede ciddi bir kararsız seçmenin olduğu 
gerçeği var.
‘VaTaNdaşıN GöNLÜNE TahT Kurdu’

Genç yaşında siyasi hayatına başla-
yan Hüseyin avni Sipahi, 1999 yılında 
anavatan Partisi’nden taşdelen Belde 
Belediye Başkanı oldu. Görev yaptığı süre 
içerisinde hizmetleri ve vatandaşla olan 
iyi ilişkileri ile gönüllerde taht kurdu. 
2004 yerel seçimlerinde ise artık rakip-
sizdi. Seçime girdi ve yüzde 60 gibi rekor 
bir oyla yeniden belediye başkanı oldu. 
anavatan Partisi türkiye genelinde yüzde 

3 oy alırken Sipahi’nin taşdelen’de yüzde 
60 oy alması gündem olmuştu..
2009 yErEL sEçimLEriNi
 KıL payı KaybETTi!

Hüseyin avni Sipahi 2009 yerel seçim-
lerinde Çekmeköy’de CHP’nin belediye 
başkan adayı olarak seçime girdi. Kıyasıya 
bir yarış olacağı noktasında herkes hem-
fikirdi. Nitekim öyle oldu. CHP Çekmeköy 
Hüseyin Sipahi adaylığı ile rekor oy oranı-
na ulaştı. Sipahi, seçimi kıl payı kaybetti. 
ak Parti adayı ahmet poyraz yüzde 43.4 
oy alırken, Hüseyin Sipahi yüzde 42.4 oy 
aldı. Sipahi kaybetse de partisinin çok 
üstünde bir oy alması herkesin dikkatini 
çekti.    n KENt YaŞaM 

Efsane başkan ‘hüseyin 
avni sipahi’ geri dönüyor

Çekmeköy Taşdelen’de uzun yıllar belediye başkanlığı yapan 
ve herkesin sevgisini kazanan Hüseyin Avni Sipahi sürpriz bir 
çıkış yaparak Demokrat Parti’den Çekmeköy Belediye Başkan 
Adayı oldu. Adaylığını açıklayan Sipahi, ‘YETER! Söz Çekme-
köy’ün diyerek bu yarışta ‘Ben de varım’ dedi. 


